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Gradi se avtocestni odsek Draženci–MMP Gruškovje 

Se z Gandinovim taborom rojeva tretja turistična znamenitost v občini Hajdina?

Prvi šolski dan na OŠ Hajdina

V vrtcu Hajdina bogatejši za sedmo igralnico

Akcija SPVCP ob začetku novega šolskega leta

Uspešen zaključek najboljše sezone ONŠ Golgeter Hajdina

Tri hajdoške enote in tri zmage 

Čestitamo članicam A, B in članom B PGD Hajdoše 
za nov, izjemen uspeh!
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HAJDINČAN je glasilo Občine Hajdina.
Člani uredništva: Tatjana Mohorko (odgovorna urednica), Maja Gojkovič, Tanja 
Furek, Silvestra Brodnjak, Silva Hajšek, Magdalena Intihar, Estera Korošec, Hilda 
Bedrač, Sandi Mertelj in Jože Mohorič
Lektoriranje: Petra Krajnc 
Tisk: Tiskarna Ekart, d. o. o. 
Oblikovanje in priprava na tisk: Mspot, s. p.
Naslov uredništva: Občina Hajdina, Zgornja Hajdina 44a, 2288 Hajdina, telefon: 02 
788 30 30, telefaks 02 788 30 31, elektronski naslov: uprava@hajdina.si
Glasilo Občine Hajdina je vpisano v evidenco javnih glasil Ministrstva za kulturo 
RS, pod zaporedno številko 1639. V skladu z določili Zakona o davku na dodano 
vrednost (Uradni list RS, št. 13/11 – uradno prečiščeno besedilo, 18/11, 78/11, 
38/12, 83/12 in 86/14) je glasilo Hajdinčan uvrščeno v proizvode, od katerih se 
obračunava in plačuje 9,5-odstotni davek.

ŠPORTNE PRIREDITVE OB 17. PRAZNIKU OBČINE HAJDINA

sobota, 3. oktober 2015, 
ob 10.00 

(zbor ob 9.00)

ribnik v Dražencih

OBČINSKO PRVENSTVO V 
RIBOLOVU – PARI

Organizator: 
Ribiško društvo Žejne ribice Draženci

četrtek, 8. oktober 2015, 
ob 14.00

Igrišče za golf Ptuj

OBČINSKO PRVENSTVO V GOLFU – 
MOŠKI IN ŽENSKE

Organizator: 
Športna zveza občine Hajdina

petek, 9. oktober 2015, 
ob 15.00

Igrišče za golf Ptuj

OBČINSKO PRVENSTVO V 
FOOTGOLFU – POSAMEZNO IN 

EKIPE
Organizator: 

Športna zveza občine Hajdina

sobota, 10. oktober 2015, 
ob 10.00 (zbor ob 9.00)

ribnik v Dražencih

RIBOLOV – MEMORIAL DANIJA 
RAJHA

Organizator: 
Ribiško društvo Žejne ribice Draženci

ponedeljek, 12. oktober 2015, 
ob 17.00

igrišče umetna trava 
pri OŠ Hajdina

OBČINSKO PRVENSTVO V MALEM 
NOGOMETU – ČLANI

Organizator: 
Športna zveza občine Hajdina

torek, 13. oktober 2015, 
ob 17.00

igrišče umetna trava pri OŠ 
Hajdina

OBČINSKO PRVENSTVO V MALEM 
NOGOMETU – VETERANI

Organizator: 
Športna zveza občine Hajdina 

sobota, 17. oktober 2015, 
ob 10.00

kolesarske poti po Občini 
Hajdina in izven nje

REKREATIVNO KOLESARJENJE PO 
OBČINI HAJDINA

Organizator: 
Športno društvo Slovenja vas 

– kolesarska sekcija

sobota, 17. oktober 2015, 
ob 9.00

telovadnica OŠ Hajdina

MEDNARODNI TURNIR V KARATEJU 
EUROEAST HAJDINA 2015

Organizator: Karate klub WKSA Hajdina

nedelja, 18. oktober 2015, 
ob 13.00

ribnik Slovenja vas

TEKMOVANJE V RIBOLOVU
Organizator: 

Športno društvo Slovenja vas
 – Obkanalski krivolovci

nedelja, 18. oktober 2015, 
ob 15.00

igrišče ŠD Hajdina

DAN OTROŠKE NOGOMETNE ŠOLE 
GOLGETER HAJDINA

Organizator: Otroška nogometna šola 
Golgeter Hajdina

petek, 23. oktober 2015, 
ob 15.30 izpred Občine Hajdina

Donačka gora

NOČNI POHOD NA DONAČKO 
GORO

Organizator: 
Planinsko društvo Hajdina

sobota, 24. oktober 2015, 
ob 9.00

Strelski poligon Zg. Hajdina

OBČINSKO PRVENSTVO V 
STRELJANJU NA GLINASTE 

GOLOBE
Organizator: 

Lovska družina Boris Kidrič Hajdina

sobota, 24. oktober 2015, 
ob 9.00

telovadnica OŠ Hajdina

OBČINSKO PRVENSTVO 
V NAMIZNEM TENISU – 

POSAMEZNO
Organizator: 

Športna zveza občine Hajdina

sobota, 31. oktober 2015, 
ob 9.00

Goya center Hajdoše

OBČINSKO PRVENSTVO V TENISU 
– PARI IN ČLANI

Organizator: 
Tenis klub Skorba

ponedeljek, 2. november 2015, 
ob 18.00

Gasilski dom Gerečja vas

OBČINSKO PRVENSTVO V ŠAHU
Organizator: 

Športno društvo Gerečja vas

sreda, 4. november 2015, 
ob 18.00

Paviljon Športni park Nova 
Hajdina

TROBOJ V VRTNEM KEGLJANJU
Organizator: 

Športno društvo Nova Hajdina

petek, 6. november 2015, 
ob 18.00

kegljišče Deta center Ptuj

OBČINSKO PRVENSTVO V 
KEGLJANJU
Organizator: 

Športno društvo Gerečja vas

V OBČINI HAJDINA OB SVETOVNEM DNEVU TURIZMA

Ob svetovnem dnevu turizma, ki bo 27. septembra, 
Turistično društvo Mitra Hajdina vabi:

 – na predstavitev Gandinovega tabora in odprtje 
razstave del, ki so jih ob tem ustvarili učenci OŠ 
Hajdina in člani Likovno-fotografske sekcije KPD 
Stane Petrovič Hajdina.

Slovesnost bo v četrtek, 24. septembra 2015, 
ob 15. uri v razstavišču v PSC Hajdina; 

 – na srečanje Turist v domačem kraju, ki bo v 
nedeljo, 27. septembra 2015. 

Vsi, ki bi si radi ogledali znamenitosti in zanimivosti v 
domačem okolju, vabljeni na trg pred PSC Hajdina ob 15. 
uri. Če bo slabo vreme, srečanje odpade.
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Doživeti. Doživetje. Dva pojma, ki se v 
turistični ponudbi danes tako pogosto po-
javljata, da sta že skoraj obrabljena. Tisti, ki 
redno sledimo dogajanju, ju imamo že polna 
ušesa, kot pred časom slogana »Turizem smo 
ljudje«. Pa ni z nobenim nič narobe, kakor 
ne s samo malo manj pogostim »bistvene 
za današnji razvoj turizma so zgodbe«. Stro-
kovnjaki in »strokovnjaki« nam ob tem za 
zgled ponujajo uspešne primere. Ob njihovi 
prepričljivosti marsikdo dobi občutek, da dela 
vse narobe, da nič ne zna, da je celo tisto, kar 
gre dobro v prodajo, samo kar nekaj. Da bi 
nekdo – občina, društva, država … – moral 
poskrbeti še za zgodbe in doživetja. Ker vsak 
sam ob vseh obremenitvah ne more. Vsak 
tudi plačuje davke in prispevke ter v zameno 
za to upravičeno tudi kaj pričakuje. Ob vsem 
pa se pojavi dvom o ustreznosti vsega, kar v 
njegovi okolici je in se dogaja. Vsa infrastruk-
tura, vse prireditve, vse je videti – premalo. 
Preslabo. 
Ne podcenjujem znanja. Sploh pa ne izkušenj 
in pravega občutka za delo v turizmu. Vse 
to je nepogrešljivo. Vendar se prepogosto 
zgodi, da nas poučujejo tisti, ki so si tako ali 
drugače pridobili nekaj teoretičnega znanja, 
imeli možnost spoznati nekaj praks, ki jih 
potem v vseh okoljih ne glede na ustreznost 
ponavljajo in dajejo za vzor. Mi sami pa se 
premalo zanesemo nase.
Kaj ima moje razmišljanje opraviti z našo 
občino? Hkrati nič in veliko. V vsem, kar sem 
napisala, se lahko najdemo. Če želimo ali 
ne, moramo priznati, da imamo urejeno 
občino (čeprav je za to včasih treba pogledati 
drugam). Zagotovljeno imamo tudi večino 
tistega, kar sodoben človek potrebuje v svoji 
bližini – otroško varstvo, šolo, zdravstveno 
oskrbo, možnosti za oskrbo, rekreacijo, 
duhovno oskrbo, nego … Možnosti za 
društveno in družabno življenje je ogromno 
– človek kot socialno bitje potrebuje tudi to. 
Seveda nam tega ni nihče kar dal. To smo 
ustvarili skupaj. Občani. In vsak posebej. Tako 
so občani zagotovili tudi za občino takšne 
velikosti, kot je naša, bogato in kakovostno 
gostinsko in nastanitveno ponudbo. Tega se 
pogosto vsi skupaj premalo zavedamo. 

V človeški naravi je nenehno stremljenje k 
vedno boljšemu, k »vedno več« in s tem ni nič 
narobe. A kaj, ko nas po drugi strani pogosto 
zavira (pre)veliko nezadovoljstvo. Pesimizem 
tipa »vse je pokvarjeno, vsi so lopovi, vsi mi 
hočejo škodovati in nekaj vzeti, zakaj bi jaz, 
če drugi ne, tako ali tako ne bo nič, vse je brez 
veze …« je rak sodobne družbe in mi nismo 
nobena izjema. Imamo res nenehno razloge 
za to? Tudi ko v svoji okolici vidimo, da se da? 
Da ima smisel? Da lahko tudi dobro sodelu-
jemo – brez fige za hrbtom?
Zdaj se gotovo že sprašujete, kaj ima moje 
razmišljanje skupnega z naslovom in 
uvodom. Vam bom kar pojasnila s prime-
rom: Pred tremi, štirimi leti sem se ravno v 
takšnem času z večjo skupino žensk potepala 
po Dolenjski. Ker je bil čas trgatve, nas na 
kosilo ni mogla sprejeti turistična kmetija, 
ki jo po vseh svojih izkušnjah uvrščam med 
najboljše v Sloveniji, v vseh pogledih. Tako 
smo »pristale« na drugi, nekaj kilometrov od-
daljeni, ki sem jo tudi že večkrat obiskala. Ta 
ni nič posebnega – ne po kulinarični ponudbi 
ne po urejenosti, zaradi neobrezanega drevja 
za avtobuse tudi kar težko dostopna. Njena 
prednost je torej na prvi pogled samo v tem, 
da stoji ob zelo lepi vinskoturistični cesti, ki je 
jeseni poseben praznik za oči obiskovalcev. 
Tudi ob omenjenem obisku ni bilo nobenih 
sprememb. Pa vseeno so »moje ženske« po 
dveh urah od tam odhajale široko nasme-
jane, s solzami v očeh in nenehno zatrjujoč, 
da je že samo zaradi tega obiska bilo vredno 
iti na izlet! V čem je skrivnost? V zgodbi! V 
doživetju! Lastnica – sicer predavateljica 
na eni od visokih strokovnih šol za turizem 
– je teoretično znanje uporabila v praksi! 
Dokazala je, kako pomembno je poznavanje 
psihe obiskovalcev, in to mojstrsko upora-
bila. Ženske – preobremenjene, zaskrbljene, 
pogosto tudi v prostih trenutkih od vsega 
slabe volje, mnoge utrujene, z bolečinami – 
je na dvorišču sprejela s širokim nasmehom, 
dobrodošlico,  o kateri bi sicer večina rekla, 
da od nje »lahko dobiš sladkorno bolezen«, 
in obetom, da bodo gostje končno razvajane, 
postrežene, pocartane … vse povedano tako 
prepričljivo, kot da to ni mogoče nikjer dru-

gje. V tem stilu se je nadaljevalo do odhoda. 
Ženske so se razcvetele in z velikim užitkom 
ter glasno izraženo hvaležnostjo sprejele 
vse – kosilo, ki bi ga verjetno vsaka od njih 
sama skuhala bolje (v kuhinji so »pomagale 
sorodnice«), vino, ki se s tistim iz njihovega 
domačega kraja ne more primerjati, premalo 
tako ali tako neudobnega prostora okrog 
miz, pogrinjke, ki so pri njih doma vsak dan 
lepši … Vsega tega niso opazile! Kakor 
tudi ne značilnega »tona kot z diktafona 
ponovljenih« zdravic in zgodb iz zgodovine 
in sedanjosti lastničine družine. Ne, niti 
namigujem ne, da je takšen način pravi! Ni! 
Kljub velikemu zadovoljstvu skupine sem 
sama imela slab občutek: da sem dovolila, 
da je nekdo »mojstrsko« podcenjeval moje 
stranke! Od takrat sem na tovrstne primere, 
ki jih je na žalost vedno več, posebej pozorna. 
Kot tudi na sorodne pojave manipulacije 
z gosti – ekstra ugodne cene, ekstra velike 
porcije, ekstra zanimive prireditve … Ob 
vseh »ekstra« obljubah danes postaja zlata 
vredno »manj je več«. Manj praznih obljub 
kaže več spoštovanja do kupcev.
Drži: Turizem SMO ljudje! Zgodbe SO nujne 
v turizmu! Ampak: doživetje, ki ga sodobni 
turist hoče, SMO mi sami – kot en gostitelj ali 
vas ali društvo ali skupnost! Ob spoštovanju 
vsakega obiskovalca posebej imamo odprte 
vse možnosti.
(Zapisano ob pripravah na 27. september – 
svetovni dan turizma)

Sonja Brlek Krajnc, 
TD Mitra Hajdina

UVODNIK
Doživeti. Doživetje.

Foto: Alenka Slavinec
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IZGRADNJA FEKALNE KANALIZACIJE 
V sklopu izvedbe operacije »Izgradnja 
sekundarnih odcepov kanalizacije 
v naseljih občine Hajdina« so se za-
ključila gradbena dela. Projekt se je 
izvajal na podlagi javnega razpisa RRP 
2013–2015.

»Operacijo delno financira Evropska unija iz Evropskega sklada za re-
gionalni razvoj. Operacija se izvaja v okviru Operativnega programa 
krepitve regionalnih razvojnih potencialov za obdobje 2007–2013 
prednostne usmeritve Regionalni razvojni programi razvojne prioritete 
Razvoj regij.«

Predmet projekta je bila izgradnja 
kanalizacijskega omrežja v vseh na-
seljih občine Hajdina v skupni dolžini 
4426,00 m. Na novo izgrajeno kanali-
zacijsko omrežje se bo lahko na novo 
priključilo 120 gospodinjstev na ce-
lotnem območju občine. Dela so se 
izvajala v naslednjih naseljih in na 
kanalih:
DRAŽENCI

 – kanal 1.0 v dolžini 168,00 m, od-
cep od RJ 61 do RJ 64 (podaljša-
nje)

 – kanal 1.6 v dolžini 163,00 m, od-
cep od RJ 37 do RJ 6

 – kanal 1.3 v dolžini 145,00 m, od-
cep od RJ 36 do RJ 40

 – kanal 1.2 v dolžini 220,00 m, od-
cep od RJ 23 do RJ 29

SPODNJA HAJDINA
 – kanal 7.0 v dolžini 328,00 m, od-

cep od RJ 51 do RJ 37

GEREČJA VAS
 – kanal 10.0 v dolžini 76,00 m, od-

cep RJ 107 do RJ 3
 – kanal 6.7 v dolžini 87,00 m, od-

cep od RJ 134 do RJ 4
 – skupna dolžina: 1187,00 m

SKORBA
 – kanal 6.2 v dolžini 93,00 m, od-

cep od RJ 45 do RJ 5
 – kanal 7.1 v dolžini 130,00 m, od-

cep od RJ 2 do RJ 3
 – kanal 7.2 v dolžini 182,00 m, od-

cep od RJ 4 do RJ 6
 – kanal 6.1 v dolžini 184,00 m, od-

cep od RJ 12 do RJ 5
ZGORNJA HAJDINA

 – kanal 4.3 v dolžini 165,00 m, od-
cep od RJ 3 do RJ 107

 – kanal 3.4 v dolžini 121,00 m, od-
cep od RJ 96 do RJ 23

 – kanal 3.5 v dolžini 65,00 m, od-
cep od RJ 10 do RJ 22

 – kanal 3.6 v dolžini 121,00 m, od-
cep od RJ 105 do RJ 21

 – skupna dolžina: 11061,00 m
SLOVENJA VAS

 – kanal 17.3 v dolžini 130,00 m
 – kanal 17.4 v dolžini 157,00 m 
 – kanal 17.5 v dolžini 130,00 m 
 – kanal 17.6 v dolžini 130,00 m 

HAJDOŠE
 – kanal S 4.0 v dolžini 80,00 m
 – kanali S 18.0, S 20.0, S 20.1, S 21.0 

v dolžini 125,00 m 
 – kanali S 16.0, S 16.1 v dolžini 

158,00 m
 – kanali S 14.1, S 14 tlačni v dolžini 

108,00 m 
 – črpališče Č 4 na kanalu S 14.1
 – kanali S 11.0 v dolžini 101,00 m 
 – kanali S 11.1, S 11.1 tlačni v dolži-

ni 189,00 m
 – črpališče Č 3 na kanalu S 11.1
 – kanali S 7.0, S 8.0 v dolžini 155,00 

m
 – kanali S 13.0 v dolžini 383,00 m 
 – kanali S 5.0, S 5.1, S 5.2, S 5.0 tlač-

ni v dolžini 332,00 m
 – črpališče Č 2 na kanalu S 5.0

 – skupna dolžina: 2178,00 m
Celotna vrednost investicije je zna-
šala 1.094.686 evrov, od tega je bila 
finančna konstrukcija operacije nasle-
dnja:

 – nepovratna sredstva EU 854.419 
evrov,

 – lastna sredstva 240.267 evrov.
V sklopu izgradnje kanalizacijskega 
omrežja so se na določenih odcepih 
izvedla še dodatna dela, tako da se je 
v zemljo položila vsa potrebna komu-
nalna infrastruktura, kot je zamenjava 
dotrajanega vodovoda (na odcepu 
kanala 4.3 – Vauda – v naselju Zgornja 
Hajdina in odcepu kanala 11.0 – od-
cep Sabina – v naselju Hajdoše). Na 
večini tras so se položile tudi PVC-cevi 
za NN-omrežje, javno razsvetljavo in 
CaTV. Pred samim asfaltiranjem so se 
na kritičnih mestih vgradile tudi poni-
kovalnice za odvodnjavanje meteor-
nih voda. Ob trasi kanala 4.0 v naselju 
Hajdoše se bo uredil še dotrajani pod-
porni zid.
REKONSTRUKCIJE OBČINSKIH CEST 
IN IZGRADNJA PLOČNIKOV
Na področju cestne infrastrukture so 
se izvedle naslednje aktivnosti: Na 
izgradnji pločnika ob lokalni cesti 
LC 328 221, odcep nadvoz–kapela v 
naselju Draženci, so se izvedla dela 
ureditve spodnjega ustroja, zgradili 
so se parapeti in položili robniki, tako 
da je vse pripravljeno na asfaltiranje 
in s tem dokončanje investicije. Dela 
bodo kljub prekinitvam dokončana to 
jesen.
ŠPORTNI OBJEKTI
Izvedla so se dela na izgradnji varo-
valne ograje na nogometnem igrišču 
v Slovenji vasi, na nogometnem igri-
šču v Hajdošah je napeljan namakalni 
sistem.
NOVI ŽARNI PROSTOR 
NA POKOPALIŠČU 
Na pokopališču Hajdina se je v sklopu 
investicijskih del izgradilo novo žarno 
polje, ki obsega 52 žarnih mest ali 26 
grobov.

Občinska uprava

Aktivnosti na področju 
komunalne infrastrukture v občini 

Na področju infrastrukture so v občini Hajdina v zadnjem obdobju potekale šte-
vilne aktivnosti na več investicijskih projektih, v ospredju pa ostaja izgradnja 
fekalne kanalizacije. 
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Izkop Draženci

Zaključek kanalizacijskih del in asfaltiranje v naselju Gerečja vas

Zaključna dela in asfaltiranje  v SkorbiIzgradnja kanalizacije na odseku Skorba, pri domu krajanov

Zaključek del na kanalizacijskem kanalu Sp. Hajdina in moderniziran krajši od-
sek ceste

Izkop na Sp. Hajdini
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Zaključna kanalizacijska dela na odseku Zg. Hajdina V Slovenji vasi so zamenjali tudi vodovodne cevi.

Zaključek kanalizacijskih del na odseku v Slovenji 
vasi, kjer je na novo položen tudi asfalt.

Zaključek kanalizacijskih del v naselju Hajdoše Razglasna tabla za izgradnjo kanalizacijskega siste-
ma v Občini Hajdina

V Dražencih je v zaključni fazi še izgradnja hodnika 
za pešce.

Ob nogometnem igrišču NK Slovenja vas je že nameščena nova ograja.

Na igrišču NK Hajdoše je bil izgrajen namakalni sistem.

Novo žarno polje na hajdinskem pokopališču
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Gradi se avtocestni odsek 
Draženci–MMP Gruškovje

15. julija je SGP Pomgrad kot vodilni izvajalec v prostorih 
občine Videm s predstavniki Darsa podpisal pogodbo za 
začetek del na avtocestnem odseku med Draženci in Gru-
škovjem. Ta odsek predstavlja še edini, 13 kilometrov dolg 
odsek nedokončane Pyrinske avtoceste.

SGP Pomgrad bo odsek zgradil za 56,2 milijona evrov sku-
paj z Gorenjsko gradbeno družbo, CGP-jem Novo mesto in 
Cestnim podjetjem Ptuj.
Dela na tem delu odseka AC so se konec avgusta že začela, 
ob tem pa lahko napovemo, da se bo kakovost življenja lo-
kalnih prebivalcev po novozgrajeni AC prav gotovo izbolj-
šala in tudi skozi občino Hajdina bo kmalu manj prome-
tnih zapletov in gneče, ki jo beležimo predvsem v poletni 
turistični sezoni. 

TM

OSNOVNI PODATKI O AC DRAŽENCI–MMP GRUŠKOVJE

Avtocesta Draženci–MMP Gruškovje bo v prvi vrsti izboljšala 
kakovost življenja ljudi, zvišala prometno varnost, prevze-
la daljinski in velik del mednarodnega prometa z obstoječe 
ceste G1-9 Draženci–Jurovci–Gruškovje, saj predstavlja po-
membno povezavo med dvema mednarodnima mejnima 
prehodoma Šentilj in Gruškovje.

Dolžina AC-odseka znaša 13,03 km, gradil pa se bo na trasi 
sedanje glavne ceste G 1-9, ki se v celoti ukine. V sklopu in-
vesticije bo grajena vzporedna regionalna cesta v dolžini 13,9 
km, ki bo opravljala funkcijo povezovalne ceste med kraji ob 
trasi AC in kot dostop do okoliških zemljišč ter nadomešča 
staro glavno cesto G 1-9. V sklopu AC se bodo gradili tudi trije 
novi AC-priključki: Lancova vas, Podlehnik in Zakl.

Gradnja bo predvidoma potekala od avgusta 2015 do 
junija 2018. Potekala bo v dveh etapah: 

 – 1. etapa poteka od km AC 0+000 do km 7+260, skupaj 
z nekaterimi deli, potrebnimi za pravočasen začetek del 
2. etape. Rok izvedbe je 28 mesecev.

 – 2. etapa poteka od km AC 7+260 do km 13+031. Rok 
izvedbe je 32 mesecev.

Gradnja posamezne etape avtoceste bo potekala v več 
fazah:

 – 1. faza – dograditev obstoječe glavne ceste – izgradnja 
polovice AC, promet bo nemoteno potekal po obsto-
ječi glavni cesti. Izvedejo se vsa križanja preko nove AC 
(nadvozi, podvozi, mostovi) v polni širini za zagotavlja-
nje prečnega prometa preko današnje glavne ceste.

 – 2. faza – preusmeritev prometa na novo izgrajeno polo-
vico AC in dograditev druge polovice AC, promet pote-
ka po polovici nove avtoceste.

Na novo bodo zgrajeni naslednji premostitveni in pod-
porni objekti:

 – 7 nadvozov,
 – 3 podvozi,
 – 2 podhoda (podhod za kolesarje in pešce in podhod za 

živali),
 – 9 avtocestnih in 15 mostov na deviacijah,
 – predor Log (dolžina 105 m),
 – 28 opornih in 3 podporne konstrukcije,
 – 23 prepustov pravokotnih in 44 prepustov okroglih pre-

rezov.

Vir: Dars.si

Na koncu avtoceste že stojijo kontejnerji CPP.
Foto: Rado Škrjanec

Delavci CPP so prejšnji teden na trasi od-
stranili drevje in grmovje.
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Spoštovani občanke in občani občine 
Hajdine, dovolite, da se vam predstavim. 
Sem Antonio Koderman, dr. dent. med., iz 
Kidričevega. S septembrom sem začel delo 
v zobozdravstveni ordinaciji na Hajdini, ki 
že deluje s polno paro in se s sestro Polono 
že veseliva vašega obiska. Študiral sem na 
Reki na Hrvaškem. Pot do tja me je odnesla 
leta 2009 zaradi ljubezni do zobozdravstva, 
morja in potapljanja. Diplomiral sem leta 
2014 s področja estetske dentalne medici-
ne in se takoj po končanem študiju odpravil 

na pripravništvo v Krapino, k oralnemu ki-
rurgu Renatu Škrobotu. 
Želja, ki jo imam kot zobozdravnik, je, da 
bi bili vsi zadovoljni z našim delom v am-
bulanti in da bi čim bolj skrbeli za zdravje 
vaših zob kot tudi za zdravje zobkov vaših 
najmlajših. Če bo čas dopuščal, bova sku-
paj s sestro za zobozdravstveno preventivo 
obiskala vrtec na Hajdini, kjer bova otroke 
naučila pravilnega ščetkanja zobkov in star-
šem dala poduk, da se tudi mlečni zobki 
popravljajo, saj so zelo pomemben dejav-

nik v razvoju otrokovega ugriza. 
Delo v ordinaciji bova skupaj s sestro Polo-
no poskušala organizirati na način, da bodo 
čakalne vrste čim krajše in da boste iz or-
dinacije odšli zadovoljni. V želji, da bi bilo 
naše sodelovanje učinkovito, vas prosim, 
da se predhodno naročite po telefonu ali 
osebno ter pridete na dogovorjene termine 
s čim manj zamujanja. Pred vsakim obiskom 
v ordinacijo vas prosim, da si umijete zobe, 
da bo naše druženje še bolj veselo in čisto. S 
sestro Polono vas veselo pričakujeva.

V Zobni ambulanti Hajdina zobozdravnik 
Antonio Koderman, dr. dent. med.

Po odhodu zobozdravnice Ane Tenyi, dr. dent. med., na specializacijo v Ljublja-
no, je v Zobni ambulanti Hajdina s septembrom začel delati Antonio Koder-
man, dr. dent. med.

Ambulanta ZD Ptuj na Hajdini med tednom ne bo zaprta

Društvo žena in deklet občine Hajdina 
je v sredini julija 2015 vodstvu Zdra-
vstvenega doma Ptuj in Občini Hajdi-
na poslalo dopis, s katerim je opozo-

rilo na vedno večje težave, do katerih 
prihaja zaradi stalnih menjav zdravni-
kov v ambulanti na Hajdini. Takoj je 
prispel odgovor, ki je pojasnil vzrok 

zamenjav, potrebnih zaradi bolniške-
ga staleža stalne zdravnice. Opisano 
je bilo tudi, kako bo potekalo delo do 
1. septembra 2015. 
Vse hajdinske občane seznanjamo z 
novim obvestilom, ki ga je za čas od 
septembra 2015 dalje uredništvu Haj-
dinčana posredoval Zdravstveni dom 
Ptuj.

Besedilo in foto: S. Brodnjak

OBVESTILO

Obveščamo vas, da bo namesto stalne 
zdravnice Leonide Masten, dr. med., 
spec., ki je še vedno v bolniškem staležu, 
do njene vrnitve delala v Splošni am-
bulanti Hajdina Tamara Planinc, specia-
lizantka družinske medicine. V primeru 
njene odsotnosti (izobraževanje v okviru 
specializacije, letni dopust, strokovno iz-
obraževanje, bolniški stalež) bodo delo 
zdravnika v ambulanti opravljali drugi 
zdravniki, tako da ambulanta med te-
dnom ne bo zaprta.
Prav tako vas obveščamo, da je s 1. sep-
tembrom 2015 Ana Tenyi, dr. dent. med., 
začela opravljati specializacijo v drugi 
zdravstveni ustanovi in smo njen izpad 
nadomestili z novih stalnim zobozdrav-
nikom Antoniem Kodermanom, dr. 
dent. med.

URNIK

SPLOŠNA AMBULANTA HAJDINA: 
Tamara Planinc, dr. med. 

PONEDELJEK, TOREK, 
ČETRTEK IN PETEK: 

DOPOLDAN od 7.30 do 14.30
SREDA: POPOLDAN od 12.30 do 19.30

ZOBNA AMBULANTA HAJDINA: 
Antonio Koderman, dr. dent. med. 

PONEDELJEK, TOREK, PETEK: 
DOPOLDAN od 7.00 do 14.00

SREDA, ČETRTEK: 
POPOLDAN od 12.15 do 19.30

Obžalujemo, če vlada med pacienti 
nezadovoljstvo, vendar smo tudi zdravniki 

samo ljudje.

Asist. Metka Petek Uhan, 
dr. med., spec., direktorica

Od leta 2012 deluje v okviru Splošne ambulante 
Hajdina tudi referenčni laboratorij.
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Akcija SPVCP ob začetku 
novega šolskega leta

V Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Ob-
čine Hajdina smo akcijo ob začetku novega šolskega leta 
2015/16 začeli že v avgustu, ko smo se na seji sveta z dru-
štvom upokojencev in planinskim društvom dogovorili, 
kako pripraviti akcijo za spremljanje šolarjev preko preho-
dov za pešce oziroma povsod tam, kjer smo menili, da jim 
preti prometna nevarnost. V tej akciji sta sodelovali tudi 
osnovna šola in občina Hajdina z režijskim obratom.

Prisotna sta bila tudi 
Prometna policija 
Ptuj in Medobčinsko 
redarstvo. Prav tako 
smo pregledali šolsko 
pot in odpravili po-
manjkljivosti, pred-
vsem pa smo obnovi-
li talne označbe. 
Pred osnovno šolo 
smo nabavili in po-
stavili merilec hitro-
sti; v nadaljevanju 
ga bomo postavljali 
tudi v drugih vaseh v 

občini Hajdina, kjer bomo ugotavljali prekoračene hitro-
sti voznikov. Zapisi hitrosti nam bodo služili za nadaljnje 
odločitve, kako ukrepati povsod tam, kjer hitrosti zelo pre-
koračujejo dovoljene vrednosti. 
Prvi šolski dan smo bili prisotni ob sprejemu prvošolčkov v 
osnovno šolo. Prav tako bomo v nadaljevanju prisotni pri 
ozaveščanju o varnih avtomobilskih sedežih v avtomobilu. 

Sodelovali bomo tudi v vseh akcijah, ki jih pripravlja repu-
bliški svet za preventivo in varnost v cestnem prometu. 
Pred nami so predvsem akcije uporaba varnostnih pasov 
v okviru organiziranih prevozov otrok, nacionalna preven-
tivna akcija Varnostni pas od 7. do 20. septembra. Spomni-
ti je treba tudi na uporabo zakonskih določil o varnostnih 
pasovih in otroških varnostnih sedežih.
Po sprejetem načrtu dela pa nadaljujemo zastavljene na-
loge in jih poskušamo uresničiti povsod tam, kjer je to iz-
vedljivo in v okviru finančnih sredstev občine. 

Slavko Burjan, predsednik SPVCP

Prostovoljci so tudi letos šolarje spremljali na prehodih za pešce …

Pred osnovno 
šolo stoji merilec 

hitrosti, ki ga 
bodo v prihodnje 

postavljali tudi 
v drugih vaseh v 

občini Hajdina.

Katera (hiša) 
najlepša je v občini tej

Zadnji avgust je bil letos namenjen začetku ocenjevanja 
stanovanjskih, poslovnih in kmetijskih objektov ter vaških 
središč v občini Hajdina. Sedemčlanska komisija je, kot že 
štiri leta doslej, obiskala vse lastnike objektov, ki so jih po 
občinskem razpisu predlagali vaški odbori ali društva.

V teh dneh je akcija v zaključni fazi in na osrednji slove-
snosti ob občinskem prazniku bodo podeljena priznanja. 
Komisija razmišlja o dopolnitvi pravilnika, ki naj bi v priho-
dnje delno spremenil njeno delo. 

S. Brodnjak 

Komisija na terenu
Foto: arhiv SB



10

September 2015

Slavko Burjan, predsednik SPVCP 
Občine Hajdina, je predstavil akcije, 
ki so potekale, in se vsem zahvalil za 
sodelovanje pri izvajanju akcij. Za-
ključnega dogodka varovanja otrok 
sta se iz občine udeležila župan mag. 
Stanislav Glažar in direktorica občin-
ske uprave Valerija Šamprl. Župan 
Glažar je povedal, da ni naključje, da 
skoraj ni prometnih nesreč v občini, 
saj znajo dobro preventivno delovati, 
tudi posodobljena infrastruktura ima 
velik pomen. Dobri rezultati pa so tudi 
zaradi dobrega medsebojnega sode-
lovanja Sveta za preventivo in varnost 
v cestnem prometu, šole in občine. 
Zaključka akcije so se udeležili tudi 
člani Planinskega društva Hajdina in 
predsednik Jože Majerhofer, ki so va-
rovali prehod za pešce pred osnovno 
šolo. Predstavniki Društva upokojen-

cev Hajdina so varovali otroke na pre-
hodu za pešce na cesti Ptuj–Kidričevo. 
Tam je frekvenca prometa precej ve-
lika. Spodbudne besede so povedali 
tudi policist Igor Levstik, redar Milan 
Bezjak in ravnateljica OŠ Hajdina Ve-
sna Mesarič Lorber.
Sledila je podelitev priznanj najbolj 
zaslužnim v Svetu za preventivo in 
varnost v cestnem prometu. AVP (Jav-
na agencija RS za varnost prometa) 
podeljuje priznanja najbolj zaslužnim 
posameznikom za njihovo večletno 
neprekinjeno delo na preventivnem 
področju in za njihov prispevek k večji 
varnosti v prometu. Podeljeni so bili 
bronasti, srebrni in zlati znak.
Bronasti znak AVP je prejelo Društvo 
upokojencev Hajdina, ki vsa leta ak-
tivno sodeluje pri varovanju osnov-
nošolskih otrok pri prehodih za pešce. 

Vsako leto odstopijo tudi svoje pro-
store v namen izobraževanja starejših 
občanov.
Srebrni znak AVP je prejel Viktor 
Markovič z Zg. Hajdine, ki je bil prvi 
predsednik SPVCP. Z drugimi člani je 
postavil temelje delovanja sveta, pri 
čemer je bil velik poudarek na delu 
z mladimi. Viktor Markovič je deloval 
in vodil svet tri zaporedne mandate, 
torej 12 let. Delovanje predsednika je 
bilo močno prisotno tudi na skupnem 
posvetovalnem organu svetov obči-
ne, območja nekdanje občine Ptuj in 
republiškem svetu SPVCP Slovenije.
Zlati znak AVP je prejela Karmen Je-
renko iz Gerečje vasi, učiteljica razre-
dnega pouka na OŠ Hajdina, ki je že 
več kot 12 let članica SPVCP v Občini 
Hajdina. Več kot 14 let je mentorica 
prometne vzgoje na OŠ Hajdina. V 
okviru prometne vzgoje pripravlja 
prometnovarnostni načrt za varno 
šolsko pot, pripravlja letni delovni na-
črt za področje prometne vzgoje, or-
ganizira šolsko tekmovanje Kaj veš o 
prometu, organizira izvedbo tečaja za 
vožnjo koles z motorjem, spodbuja, 
sodeluje ali vodi preventivne akcije na 
šolskem nivoju, sodeluje v evropskem 
projektu Connect, projektu Dobimo 
se na postaji in še bi lahko naštevali. 
Čestitke vsem prejemnikov priznanj. 
Želimo jim še veliko uspešnega dela 
na tem področju. Po podelitvi pri-
znanj je sledilo druženje ob kosilu.

Besedilo in foto: 
Tanja Furek

Slovesen zaključek akcije 
varovanja otrok

V petek, 11. septembra, se je zaključila akcija varovanja otrok v cestnem pro-
metu. V gostilni Roškar sta potekali analiza izvajanj varovanja osnovnošolcev 
na prehodih za pešce ter podelitev priznanj zaslužnim v Svetu za preventivo in 
varnost v cestnem prometu Občine Hajdina.

Vsi udeleženci zaključka akcije varovanja otrok v cestnem prometu

Prejemniki priznanj z županom mag. Stanislavom 
Glažarjem, direktorico občinske uprave Valerijo 
Šamprl in predsednikom SPVCP Slavkom Burjanom
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Tako je dogajanje v soboto, 5. septem-
bra, ko je slaba vremenska napoved 
prekrižala načrte, da bi na osrednjem 
občinskem trgu izpeljati I. Gandinov 
tabor oz. festival, povzela mentori-
ca Tatjana Lukovnjak in nadaljeva-
la: »Smo pa ugotovili, da so lokalne 
zgodbe premalo vpete v turistično 
ponudbo; ljudje zares dobro poznajo 
samo zgodbo o svetem Martinu, ki je 
postala zaščitni znak Hajdine, česar 
pa ne moremo reči za druge zgodbe. 
Hajdina je eden izmed redkih krajev, 
ki se lahko pohvalijo, da imajo na svo-
jem območju dve rimski Mitrovi sve-
tišči, toda anketa kaže, da zgodba ne 
deluje kot turistični produkt, po kate-
rem bi bila destinacija prepoznavna. 
Enako velja za zgodbo o Gandinu.« 
Prav nepoznavanje zgodbe o Gandi-
nu, dedu viteza Parsifala, ki naj bi med 
potovanjem skozi naše kraje živel tudi 
na Hajdini, je botrovalo temu, da se 
je telovadnica OŠ Hajdina za en dan 

spremenila v srednjeveško okolje, v 
katerem so imeli glavno vlogo vitezi, 
dvorne dame, rokodelci, umetniki in 
tudi čisto navadni podložniki. Če se 
nam je ob sprehodu po prizorišču na 
hip zazdelo, da ne razumemo čisto 
vsega, smo ob gledanju videoposnet-
ka tega dogajanja prišli do zaključka, 
da je nastopil čas, da se mi in naši 
nasledniki vsaj tu in tam povrnemo v 
svojo preteklost. Na ta način jo bodo 
lažje razumeli šolarji, ki se neradi učijo 
zgodovine. 
Eden najmlajših članov Likovno-fo-
tografske sekcije občine Hajdina, Va-
lentin Vogrinec, učenec OŠ Hajdina, 
je narisal srednjeveške motive, ki so 
postali osnova za plakat, ki je vabil na 
I. Gandinov tabor na Hajdini. Prepusti-
mo zgodbe pripovedovalcem in se v 
družbi plemenite gospe Margarite v 
sliki in besedi sprehodimo po Gandi-
novem taboru. 

Se z Gandinovim taborom rojeva tretja 
turistična znamenitost v občini Hajdina?

Učenke Osnovne šole Hajdina so obiskovalcem 
predstavile svojo raziskovalno nalogo, z zanima-
njem pa so prisluhnile tudi vprašanjem obisko-
valcev. Ni jih bilo toliko, kot bi jih morda bilo pred 
občinsko poslovno stavbo, a prišli so tisti, ki jih 
zanima prizadevanje mladih raziskovalcev, šole in 
turističnega društva. Vsak začetek je težak in tudi 
rojevanje novega turističnega atributa Gandina bo 
potrebovalo svoj čas. V njegovo ponovno rojstno 
knjigo se bodo vpisali nekateri učenci OŠ Hajdina,  
ki so pod mentorstvom Tatjane Lukovnjak in Marije 
Meklav zagrizli v zgodovinsko jabolko.

V srednjeveških časih so skrbeli za to, da so tudi 
navadni vojščaki lahko prinesli svojim boljšim polo-
vicam in srčnim izbrankam kakšen modni dodatek. 
Stojnica Rokodelske družine Grčar s Turjaka je bila 
dobro založena za še tako izbirčne obdarovanke.

Vajenec mojstra Janeza z Bleda, Rado, je plemeniti 
gospe Margariti predstavil tudi mlade učenke, ki jih 
je naučil nekaterih ročnih spretnosti.

»Zelo sem bila vesela, da se je Turistično društvo Mitra odločilo izvesti I. Gandi-
nov tabor, da ni ostalo samo pri ideji. Zdi se mi, da takšne »skupne akcije« šole 
in lokalne skupnosti zelo prispevajo k razvoju turizma našega kraja in poskrbi-
jo za njegovo večjo prepoznavnost. Veseli so bili tudi učenci, ki so pri razisko-
valni nalogi sodelovali; spoznali so, da njihov trud ni bil zaman.«

V srednjeveških časih si je grajska gospoda privoščila tudi iger, zato so se tudi v Gandinovem taboru med 
seboj pomerili podložniki iz Dražencev, z Zg. Hajdine in iz Skorbe. Gospa Margarita plemenita se je odločila, 
da so za njen okus najbolje pripravljeni tlačani iz Skorbe in jih je nagradila s prehodnim pokalom – polno 
pletenko vina.
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Veliko zanimanja je vladalo za lokostrelstvo in pri-
čakovati je, da bodo na hajdinski šoli uvedli loko-
strelski krožek, da bo zrasel viteški podmladek, ki 
bo na prihodnjih tradicionalnih Gandinovih taborih 
sčasoma nadomestil tokratnega viteza s Turjaka, ki 
je vsem zainteresiranim pokazal, kako je treba drža-
ti lok in puščico, da je zadetek zanesljiv.

Da postaneš vitez ali uglajena dvorna dama, je 
treba seči tudi po knjigah in usvojiti znanje o obna-
šanju v srednjem veku in seveda tudi o oblačilih in 
opremi, ki je sodila v grajske omare in viteške dvo-
rane. Člani srednjeveške skupine Bluot zi Bluoda iz 
Gradca so poleg številnih borilnih veščin in prikazov 
dvornega dostojanstva radi povedali tudi marsikaj 
uporabnega za tiste, ki bi želeli na hajdinskih tleh 
oživiti poleg rimske tudi delček srednjeveške prete-
klosti. Morda je to spet tema ene izmed prihodnjih 
raziskovalnih nalog?

Didaktični pristop k ogrevanju mladih za srednjeve-
ški čas je predstavila grajska gospa Lidija iz Viteške-
ga reda Viridi Hedera iz Ribnice. V ozadju je srednje-
veški »plejstejšen«, ki je bil kar naprej zaseden.

Po zanimivem ogledu življenja v Gandinovem tabo-
ru se je plemeniti gospe Margariti prilegel počitek v 
družbi dvornih dam in drugih podložnikov. Za dušo 
jim je zaigral vitez Damjan.

V srednjem veku so cenili tudi slikarstvo, zato so bili na gradovih prisotni tudi mojstri, ki so za naslednje 
rodove ohranjali motive iz dvornega življenja. Na mladih stoji tudi hajdinski likovni svet, v katerega jih 
uvajajo že uveljavljeni ljubiteljski likovniki.

Pogled na Gandinov tabor, kjer so na stojnicah društva žena iz Dražencev, Gerečje vasi in Hajdoš poskrbela 
za lačne, kletarji pa so gasili žejo.

Po ogledu fotore-
portaže pa dobro 
razmislimo, ali 
ne bi v prihodnje 
veljalo prisluhniti 
mladim razisko-
valcem, ki so z 
OŠ Hajdina, sku-
paj s Sonjo Brlek 
Krajnc, Radom 
Škrjancem, Tatjano Mohorko, gostujo-
čimi skupinami ter društvi in posame-
zniki iz hajdinske občine naredili prvi 
korak k oživitvi zgodbe o Gandinu, ki 
si jo lahko preberete v okvirčku.

Besedilo in foto: Silvestra Brodnjak
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ZGODBA O GANDINU
Sveže pomladansko jutro je v času 12. stoletja legalo 
na zemljo. Rosa je ohladila lica viteza Gandina, ki se 
je prebudil. Skrb se je zarisala na njegovo čelo, ko je 
pogledoval tabor in viteze 
Rihardovega spremstva. Nekaj vitezov je stražilo 
prebujajoči se tabor med visokimi drevesi, ki so jim 
to noč ponudila zatočišče. Vitezi so si opasali meče. 
Na konje, ki so prhali svežo pomladansko sapo, so 
obesili torbe s hrano in z najnujnejšimi pripomočki. 
Gandin je pogledal po taboru in ukazal: »Odhod!« 
Njegov pogled je bil jasen, odločen, zaupanja vre-
den. 
Zaslišal se je topot konjskih kopit. Gandin se je z dru-
gimi vitezi iz Rihardovega spremstva vračal iz Orien-
ta. Tam so se borili za sveti gral. Na poti proti domu 
so se ustavili v Jeruzalemu, kjer je Gandin želel obi-
skati starega znanca. Med iskanjem je Gandin srečal 
vojščake nemškega viteškega reda, med katerimi je 
bil tudi iskani Rihard. Ta mu je najprej razkazal Jeru-
zalem, vendar ta kraj Gandinu ni bil pri srcu in ga je 
želel hitro zapustiti. Po mesecu bivanja v Jeruzalemu 
sta se odločila, da gresta na pot v Friderikovo deželo, 
saj sta slišala, da je to čudovita dežela. Dandanes se imenuje Ptuj.
Tri leta potovanja so se ostro zarezala v pleča skupine, ki je verjela v Friderikovo deželo. Ne-
kateri vitezi so med potjo zapustili prijatelje, vztrajni so sleherno jutro ponovno verjeli, da se 
jim cilj uresniči. 
Po treh letih potovanja so prispeli v Friderikovo deželo. Gandinov pogled je zasijal s hvaležno-
stjo, ko mu je Friderik prijazno ponudil prenočišče v svojem dvorcu, a je razkošno prenočišče 
odklonil. Bil je skromen človek. Odločil se je, da bo prespal v najbližjem gostišču. Gostišče 
se je imenovalo po Ludviku. Prijazno so sprejeli Gandina, ki je v tej noči obudil spomine na 
prehojeno pot. Ob zori, ko je vstal, je pred seboj zagledal mlado, lepo dekle. Poganka Vesna, 
ki je v tem gostišču opravljala svoje delo, mu je postregla z zajtrkom. Jutranja svetloba se je 
poigravala z njenimi pšeničnimi lasmi, ki so ji segali do pasu. Trenutek je bil dovolj, da se je 
Gandin zaljubil vanjo. Vesna je zaznala sij ljubezni v njegovem pogledu in povesila pogled. 
Svoje srce je že oddala poganu Volšaku, ki je ljubil lepoto in srce tega mladega dekleta.
Ne Gandin ne Volšak se nista hotela odreči Vesni. Odločila se je, da se bosta bojevala zanjo. 
Zaslišal se je kovinski zvok mečev, po dolgem in napetem boju je zmagal Volšak. Gandin se 
je viteško poklonil nasprotnikovi zmagi. Rana na nogi, ki jo je zadal nasprotnikov meč, je 
bila mnogo manjša od rane v srcu, ki mu jo je prizadejala bolečina ljubezni. 
Poslovil se je od Vesne, a ljubezen ga je grela v tem hladnem jutru. Zaznamovala je njego-
vo življenje. Spoznal je, da v Friderikovi deželi nima kaj iskati. Odpravil se je na pot v svojo 
domovino. Njegov pogled je bil še vedno jasen, odločen in zaupanja vreden, kakor je bil 
na začetku potovanja. Ničesar ni izgubil njegov pogled. Nasprotno! Sij ljubezni je odseval 
njegovo srce. Vitez ostane vitez.
Friderik je kot svoje darilo Vesni in Volšaku podaril posestvo in ga po Gandinu poimenoval 
Hajdina. Na tem posestvu so gojili ajdo, ki je tukaj dobro uspevala. Kdo ve, če ne zaradi tega, 
ker je bila posejana z ljubeznijo …
Na Ptuju se je odvijal znameniti turnir, ki so se ga udeleževali plemiči višjih slojev. Nagrada 
na turnirju je bilo zlato, ki so ga zlatokopi izprali iz Drave. To veliko nagrado je s svojimi 
spretnostmi dobil Volšak. Pametno jo je izkoristil za širjenje in urejanje svojega posestva, na 
katerem je z ženo Vesno srečno živel do konca svojih dni. 
Še dandanes ljudje tukaj sejejo ajdo. In še dandanes živijo tukaj prijazni in pridni ljudje. 

Kako težka je kompletna vojščakova 
bojna oprema, je lahko povedal vitez 
Bojan iz Ribnice, delček bremena pa sta 
si na glavo posadili deklici, ki ju je bolj 
kot damska garderoba in nakit zanima-
lo, kako so se nekoč opremili konjeniki, 
preden so se s sulicami in meči pognali 
v boj.

ZAHVALA

TD Mitra Hajdina se za pomoč pri izvedbi 
Gandinovega tabora zahvaljuje dona-
torjem:
Gandin MBS, perutninarstvo, d. o. o., Zgor-
nja Hajdina
Perutninarska zadruga Ptuj, Spodnja Haj-
dina
Apartmaji Vogrinec in Art cafe, Spodnja 
Hajdina
Pomlad, d. o. o., Gerečja vas
Perutninarstvo Svenšek Karl in Brigita, Ge-
rečja vas
Prevozništvo Lkw – INO, Hajdina
Tomaž Potočnik – Mesarstvo Turnšek, 
Zgornja Hajdina
Računovodski servis Majda Turnšek, Haj-
doše
Marijan Fesel, Zgornja Hajdina
Janko Merc, Zgornja Hajdina
Župnija Hajdina, Zgornja Hajdina
Gostilna Čelan, Slovenja vas
Picerija Moschkon, Zgornja Hajdina
Hotel Roškar, Hajdoše
Gostilna Rajh, Draženci
Gostilna Slovenski hram, Slovenja vas
Zahvaljujemo se tudi Občini Hajdina za vso 
pomoč in podporo ter prav posebej učen-
cem, učiteljem, sodelavcem in ge. ravnate-
ljici OŠ Hajdina, ki nam je tudi omogočila 
izvedbo v pokritem prostoru.
Hvaležni smo tudi društvom žena Dražen-
ci, Gerečja vas in Hajdoše, članom Likov-
no-fotografske sekcije KPD Stane Petrovič 
Hajdina, občinskim kletarjem, Pletarstvu 
Žumer.
Posebna hvala ge. Mariji Hernja Masten 
za strokovno in Radu Škrjancu za orga-
nizacijsko pomoč ter Valentinu Vogrincu 
za izvrstne risbe za plakat ter Društvu 
CKP za izposojo opreme.
ISKRENA HVALA VSEM!

Seveda prireditve ne bi bilo brez prizadev-
nih članov našega turističnega društva – 
vsem, ki ste se odzvali in kakor koli poma-
gali, iskrena hvala! 
GREMO NOVIM PODVIGOM NAPROTI!

TD Mitra Hajdina, 
Sonja Brlek Krajnc, predsednica
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O avtoričini slikarski plati je najprej spregovorila strokovna 
mentorica Romana Kiseljak in povedala: »Slike Jane Kra-
ševec so glede motivov zelo raznolike, izraža se v različnih 
slikarskih tehnikah. Teži k čim bolj realističnemu upoda-
bljanju videnega, kar ji tudi uspeva zaradi obširnega zna-
nja, občutka za barve, predvsem pa neizmerne ljubezni do 
likovnega ustvarjanja. Je zelo aktivna članica Likovno-foto-
grafske sekcije in nas, druge člane, vedno znova navdušuje 
z novonastalimi likovnimi deli, ki nas motivirajo pri delu in 
pripomorejo k napredku pri usvajanju novih znanj.«
Presenečenje za Jano je bil prihod njene mentorice iz Med-
narodne likovne kolonije Branik na Primorskem, upokoje-
ne likovne pedagoginje Jelke Leskovar iz Bresternice pri 
Mariboru. Na odprtje jo je privabila želja, da bi si ogledala 
Janine motive tudi v drugih likovnih tehnikah. Kot mento-
rica kolonije je bila presenečena nad njenim ustvarjalnim 
pristopom na junijski koloniji, ko se je prvič pojavila v sku-
pini slikarjev in naredila nanjo zelo dober vtis. Obe sta se 
strinjali, da bo nadgradnja sedanje ustvarjalnosti usmer-
jena tudi v abstrakcijo, za kar ima ob dobrem obvladanju 
likovnih tehnik veliko možnosti. 
Prisotnim je spregovorila tudi upokojena ravnateljica OŠ 
Tomaž pri Ormožu Alenka Čurin Janžekovič, dolgoletna 
organizatorica likovnih kolonij. Razstavljena dela je zelo 
pohvalila, vsem pa je nekoliko predstavila tudi organizacij-
sko plat likovnih kolonij, ki jih bo v prihodnje organizirala 
tudi hajdinska likovno-fotografska sekcija. 

V imenu odsotne predsednice sekcije Cecilije Bernjak in 
vseh drugih članov je avtorici čestitala Nežka Kurnik, s 
pohvalnimi besedami, spodbudami in čestitkami pa sta se 
ji pridružili tudi predsednica ZKD Hilda Bedrač in tajnica 
KPD Stane Petrovič Hajdina Cvetka Vratič. 
Župan mag. Stanislav Glažar je, preden je uradno odprl 
razstavo, povzel razmišljanja vseh predhodnic, pohvalil av-
torico in poudaril pomen delovanja društev in sekcij v ob-
čini, med katerimi je likovno-fotografska najmlajša, a zelo 
številna in delavna. Vsem skupaj je zaželel čim več razstav, 
bodisi samostojnih bodisi skupnih, obljubil pa je tudi, da 
bo vodstvo občine tudi v prihodnje podpiralo njihove ak-
tivnosti in pri dodeljevanju sredstev upoštevalo rezultate 
dela. 
V kulturnem programu sta v glasbenih točkah zaigrali Lara 
Tekmec s harmoniko in Lina Vaupotič na citrah. Olga Vi-
dovič pa je predstavila dve pesmi iz svoje pesniške zbirke 
Lepo je biti ženska, ki sta jo oblikovno uredila Jana in Igor 
Kraševec.
KDO JE JANA KRAŠEVEC
Kako predstaviti tokratno likovno razstavljavko Jano Kra-
ševec, je vprašanje, ki se mi mota po glavi že od prvega 
srečanja leta 2013, ko sva se v majskem popoldnevu na pr-
vem obisku oglasili z ljubiteljsko slikarko Cecilijo Bernjak. 
Spominjam se, kako smo se v hipu zapletli v pogovor, v kate-
rem je tvorno sodeloval tudi Janin mož Igor, in vsi smo se stri-
njali, da bi bilo smiselno v Občini Hajdina ustanoviti likovno 
sekcijo. Slabe tri tedne za tem se je to tudi v resnici zgodilo. 
Sedaj teče že tretje leto našega vsakotedenskega srečevanja 
na hajdinski osnovni šoli. Hvala, draga Jana in Igor, da sta 
pomagala premakniti jeziček na tehtnici – ustanoviti ali ne 
ustanoviti …
Jana je na obe s Cecilijo naredila izjemen vtis. Ogledali sva 
si zbirko njenih likovnih del na stenah njunega doma, ki sta 
si ga leta 2009 ustvarila v Hajdošah, kamor sta se preseli-
la po upokojitvi. Jana se je tvorno vključila v delo Društva 
žensk Hajdoše in med njimi našla nove prijateljice, ki zelo 
cenijo njeno vsestranskost v ustvarjalnosti. Spoznala je tudi 
sovaščanko Vero Glažar, ljubiteljsko likovnico – članico Li-
kovne skupine Brestart, ki jo vodi slikarka Jelka Leskovar. 

Jana Kraševec, 
Škofjeločanka iz Hajdoš, 

razstavlja v PSC
Sredi dolgega, vročega poletja so se v petek, 31. julija, v 
razstavišču PSC na Hajdini zbrali ljubitelji likovne ume-
tnosti in prisostvovali odprtju prve samostojne razstave 
članice Likovno-fotografske sekcije občine Hajdina, Jane 
Kraševec.

Razstavo je odprl župan Občine Hajdina mag. Stanislav Glažar. Ponosen je na 
svoja sovaščana in soobčana, Jano in Igorja Kraševca, vsestranska ustvarjalca, ki 
sta se po nekaj letih bivanja v Hajdošah že dobro vključila v tukajšnje življenje.
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V sproščenem klepetu sva začeli spo-
znavati sogovornico Jano, ki po rodu iz-
vira od tam kot Ivan Tavčar in slikarji Šu-
bici. To ji je verjetno že v ranem otroštvu 
zasejalo smisel za lepe motive, ki jih je 
ustvarjala že v prvih razredih osemlet-
ke; obiskovala jo je v Poljanah nad Ško-
fjo Loko. Kot nadarjeno prvošolko jo je 
odkrila učiteljica Selly de Brea, kasneje 
žena slikarja Ive Šubica. Na višji stopnji 
je bil njen učitelj likovnega pouka aka-
demski slikar in kipar Tone Logonder, ki 
je Janine slike pošiljal na različne raz-
stave. Druga nagrada v gorenjski regiji 
v Kranju je verjetno pripomogla k odlo-
čitvi, da se je vpisala na Šolo za obliko-
vanje, zaključila jo je leta 1971.
»Še posebej se je odlikovala pri študij-
skem slikanju, grafičnih tehnikah in 
ploskovnem oblikovanju. Šola ji je dala 
podlago za raznovrstne ustvarjalnosti, 
saj poleg slikanja ustvarja tudi moza-
ike, tapiserije, čipke, izdelke iz gline, iz 
suhega cvetja, poslikava panjske konč-
nice in še marsikaj,« lahko preberemo v 
predstavitveni zloženki. Njena izjemna 
natančnost pa je verjetno posledica po-
klicnega življenja, ki ga je posvetila delu 
na Jugoreklamu, Liku na Gospodar-
skem razstavišču in kar cela tri desetle-

tja na Geodetskem zavodu v Ljubljani.
Ko sta si z možem urejala novo hišo v 
Poljanski dolini, je v letih 1991–1995 
prazne stene začela opremljati s svoji-
mi likovnimi deli. Le malo jih je ostalo 
iz tistega časa, saj so slike poromale na 
stene domov njunih prijateljev in znan-
cev. Ob preselitvi v Hajdoše pa sta na 
Janino ponovno oživljeno ustvarjalnost 
zelo vplivala sprememba okolja in tudi 
več prostega časa, ki ga ima v pokoju. 
Seveda pa je pri tem treba poudariti, 
da je imela ves čas izjemno moralno 
podporo v možu Igorju, ki je umetniška 
in ustvarjalna moč v drugem pomenu 
besede. Oba skupaj sta nadvse zanimiv, 
vsestransko kreativen par, ki se odlično 
dopolnjujeta in si čas v tretjem življenj-
skem obdobju osmišljata z mnogimi 
dejanji, ki ju osebnostno in notranje bo-
gatijo. 
Preden se je Jana preselila v hajdinsko 
občino, je nekajkrat sodelovala na lo-
kalnih skupinskih razstavah, samostoj-
no pa doslej še ni razstavljala. Na svoje 
delo je opozorila kot udeleženka dveh 
skupinskih razstav Likovno-fotograf-
ske sekcije občine Hajdina leta 2013 in 
2014. Z enim motivom se je predstavila 
na Mežanovih dnevih leta 2014 v Mihe-
ličevi galeriji na Ptuju. Dve njeni sliki sta 
bili letos uvrščeni na razstavo del Likov-
ne šole v Beli dvorani Grajske pristave v 
Ormožu. Na razstavi del Mednarodne 
likovne kolonije Branik 2015 v Kultur-
nem centru Branik je prejela 3. nagrado. 
Člani Likovno-fotografske sekcije obči-
ne Hajdina smo zelo ponosni na našo 
kolegico Jano in vsako sredo si z zani-
manjem ogledamo motive, ki kot do-
mača naloga nastajajo pod njenim 
čopičem. S svojim odnosom do dela in 
vsega, kar usvajamo na naših vsakote-
denskih delavnicah, je za vzgled večini 
članov. Ima bogato znanje s področja 
ustvarjalne umetnosti, ki ga nesebično 
posreduje tudi vsakomur, ki ima za to 
interes. Vzorno opravi vsakokratno do-
mačo nalogo in želim si, da bi se nalezla 
nekaj njene resnosti pri delu. 

Besedilo in foto: 
Silvestra Brodnjak

Presenečenje je uspelo, Jana Kraševec in njena 
mentorica iz Mednarodne likovne kolonije Branik 
na Primorskem, Jelka Leskovar, sta se spet srečali. 
Ob podrobnem ogledu razstavljenih del sta si oblju-
bili, da bosta po Janini vrnitvi s septembrskega obi-
ska pri sestri v Kanadi nadaljevali likovni dialog o 
abstraktni umetnosti.

PREGLEDNIK
Članice društev žena in deklet iz občine Hajdina so bile 
tudi v poletnih mesecih aktivne, saj so izvajale različne 
aktivnosti ter tudi gostovale po Sloveniji in tujini.

Društvo žena in deklet Gerečja vas
Junija so sodelovale pri organizaciji in pogostitvi ob va-
škem prazniku.
V avgustu so se na povabilo TD Klopotec iz Leskovca ude-
ležile tekmovanja v kuhanju kurjega ajmohta.
Predstavile so se na Gandinovem srednjeveškem taboru v 
organizaciji TD Mitra Hajdina.
Člani MePZ so začeli redne vaje. Gostovali so v Majšperku, 
ob praznovanju praznika občine Majšperk.

Društvo žena in deklet občine Hajdina
Hajdinčanke so bile zelo delavne tudi v poletnih mesecih.
4. 7. 2015 so pripravile rimsko pogostitev ob dnevu slo-
venskih izseljencev na Ptuju.
12. 7. 2015 so sodelovale na prireditvi Tak smo delali nek-
da v Margečanu na Hrvaškem.
12. 7. 2015 so sodelovale na Jakobski kuhli.
1. 8. 2015 so v Juršincih kuhale »prleški pisker«.
21. 8. 2015 so bile na odprtju VIII. Rimskih iger.
22. 8. 2015 so pripravljale večerjo po rimsko za senatorje 
in njihove goste.
23. 8. 2015 so sodelovale na rimski povorki po ptujskih 
ulicah.
23. 8. 2015 so pripravljale rimsko večerjo za 60 gostov.
Predstavile so se tudi na Gandinovem taboru na Hajdini.

Društvo žensk Hajdoše
Tudi za Hajdošanke so bili poletni meseci delavni.
4. 7. 2015 so se odpravile na ekskurzijo v sosednjo Av-
strijo.
27. 7. 2015 so pripravile že tradicionalni Anin piknik.
6. 8. 2015 so kolesarile na Ptuj in si ogledale slikarsko 
razstavo Jane Kraševec.
V začetku septembra so se s stojnico predstavile na Gan-
dinovem taboru.

Društvo gospodinj Draženci
Draženčanke so bile delavne tudi v poletnih mesecih.
Ob Aninem prazniku so se s kolesi odpravile na romanje k 
Sv. Trojici na Gorci.
V avgustu so na Kopah nabirale borovnice in islandski lišaj.
Kuhale so tudi marmelade iz breskev, borovnic, jabolk, 
rdečega ribeza, bezga, sliv …
Nabirale so tudi bezgove jagode za marmelado.
Odpravile so se na pohod na Donačko goro.
V začetku septembra so se zeliščarice z zelišči predstavile 
na stojnici na Gandinovem taboru.

KPD Stane Petrovič Hajdina
Kljub počitnicam so bili aktivni, saj je članica likovne 
sekcije Jana Kraševec razstavila svoja dela v razstavnem 
prostoru PSC.
Pevci in pevke so nastopali na prireditvah, kamor so jih 
povabili.
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PREGLEDNIK
KD Valentin Žumer Hajdoše
Štajerski frajtonarji so nastopili na srečanju slovenskih iz-
seljencev na Ptuju. Začeli so aktivnosti, da bi se v skupino 
vključilo čim več harmonikarjev iz občine Hajdina.

KD Skorba
Čez poletje so si v KD Skorba privoščili nekaj oddiha, a se 
ob tem tudi odzivali vabilom k sodelovanju. 
V avgustu so se člani društva pridružili kolesarskemu tri-
mu, ki so ga pripravili v okviru VO Skorba. 
Prvi vikend v septembru so sodelovali na vaških igrah v 
okviru Gandinovega tabora na Hajdini. 
Pevke so se tudi v poletju odzvale vabilom in opravile ne-
kaj nastopov – v Zavrču in na Ptuju.

KD Draženci
Draženski kulturniki so uživali počitnice, da bodo lahko 
polni energije in novih idej startali v novo sezono.

Pisatelj, pesnik, ugankar, fotograf 
Ivan Cimerman in Hajdinčanke 

v Knjižnici Ivana Potrča
V Knjižnici Ivana Potrča na Ptuju je Ivan Cimerman letos spomladi predstavil 
svojo najnovejšo knjigo, zbirko novel z naslovom Jaguar med sončnicami. Iz 
Besede avtorja povzemamo nekaj misli, ki naj spodbudijo bralce, da bodo poi-
skali Ivanovo najnovejše delo. Ne bodo ga mogli prebrati čez noč. Brati morajo 
počasi, kajti njegov jezik je bogat in stavki terjajo zbranost.

Tako je zapisal: 
»Junaki, ki nastopajo v mojih delih, so 
"moji mali velikani". Veliki so ti moji mali 
ljudje! Zaradi moči, moškosti, žensko-
sti, poštenja, ki jih imajo v sebi in jih ne 
more nihče kupiti. To moč jim je sprva 
dajala (daje) zemlja, iz katere črpajo, z 
njo zrastejo, jo branijo, ljubijo in ohra-
njajo. Braniti morajo svojo vas, svoja 
življenja, svoje domove, potomce, na-
vade, običaje, materni jezik in tudi geo-
grafske meje svojega prostora pod son-
cem. Boriti se morajo z vsakokratnimi 
oblastmi, z davki, za pravico. Trgajo se iz 
revščine in malodušja, selijo se v mesta. 
Izgubljajo tla pod nogami. Preizkušajo 
svoje sile in sposobnosti v velikem sve-
tu in se dokazujejo v tujini, če se doma 
ne morejo. Vračajo se iz tujih mest, uve-
ljaviti želijo nova znanja in dosežke, za 
naš napredek. Nerazumljeni vzbudijo 
doma strah pred izgubo "krone v stroki" 
in pritlikavo zavistjo položajnikov. Zato 
znova odhajajo v drugačne sisteme in 
naprednejše civilizacije. 
A globoko v sebi nikoli zares ne odpotu-
jejo! Kot grbavec grbo nosijo vse, kar jim 
je bilo položeno v zibko in leta odrašča-
nja – za zmeraj s seboj. Večen pečat jim 

dajejo materni jezik in dom, ljudje, ki so 
jih izoblikovali, brezplačne šole, ki so jih 
izobrazile. Toda brez dela za razum ali 
roke dom zapustijo.«
Zbrane sta pozdravila direktor knji-
žnice mag. Matjaž Neudauer in ure-
dnik Mariborske literarne družbe 
Marjan Pungartnik. S pisateljem se je 
pogovarjala pesnica Sonja Votolen. 
V kulturnem programu so nastopili 
pianist Tom Hajšek, klarinetist Rudi 
Toplak in Ljudske pevke KPD Stane 
Petrovič Hajdina pod vodstvom Mar-
te Sitar. Odlomke posameznih del sta 
brali Milena Martiškovič Jauk (v na-
rečju) in Sonja Votolen. Ljubiteljska 
slikarka Cecilija Bernjak je prispevala 
svoje Sončnice za slikovno zgovorno 
ozadje, hajdinske gospodinje pa so 
poleg pogostitve organizatorjev do-
dale še nekaj »za pod zob«. Majhna 
pozornost mojstru besede, ki je kot 
urednik- novinar Rodne grude glas o 
Hajdini in naših ljudeh ponesel daleč 
po svetu. 
Članice Društva žena in deklet občine 
Hajdina, ki sodelujejo v Bralni znački, 
bodo v prihodnje morda med obve-
zno branje dodale še Jaguarja med 
sončnicami Ivana Cimermana, ki ga 
poznajo po njegovih drugih knjižnih 
delih, saj jih je izdal že štirinajst. V ne-
ponovljivih Ugankah vaščankah sta 
objavljeni tudi dve uganki, na katere 
odgovarja s fotografijama dveh Haj-
dinčanov. Kdo sta? Prelistajte knjigo 
in izvedeli boste. V Vrtcu Najdihoj-
ca imajo na voljo kar pet njegovih 
Ugank.

Besedilo in foto: 
Silvestra Brodnjak

Ivan Cimerman predstavlja svoje literarno delo

Hajdinske ljudske pevke so že tretjič zapele na Iva-
novi predstavitvi knjige (2001 na Borlu ob izidu 
Ugank vaščank, 2005 v ptujski knjižnici ob izdaji 
Črička Zmuznička in tokrat, ko je na knjižne police 
prišel Jaguar med sončnicami). 

Hajdinčani smo Ivana Cimermana spoznali 
ob izidu Ugank vaščank, ki jih je posvetil hajdinski 

snahi Angeli Arnuš iz Gorišnice 
in tudi dvema Hajdinčanoma. 

Na posnetku je v pogovoru s pesnico Sonjo Votolen.
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Žegnanje v slovenjevaški 
Marijini cerkvi

Tudi letošnji 15. avgust je bil za župljane v fari sv. Marti-
na nadvse praznični dan, ki so ga mnogi začeli z obiskom 
praznične maše v podružnični Marijini cerkvi v Slovenji 
vasi. Mnogi hajdinski romarji so se k maši že po tradiciji 
pripeljali s kolesi, med potjo pa so jih toplo sprejeli v Ge-
rečji vasi.

Slovesnost v slovenjevaški cerkvi je ob somaševanju do-
mačega župnika naddekana Marijana Fesla vodil prof. dr. 
Vinko Potočnik. V pridigi je izrazil srčno veselje, da je prvič 
v tem svetem prostoru, ki ga je zajelo čudovito bogastvo 
Marijinega praznika. Razmišljanje je posvetil pomenu in 
smislu Marijinega praznika, praznika za dušo in srce. 
Praznične maše v Slovenji vasi so se poleg župana mag. 
Stanislava Glažarja udeležili še svetnik Uroš Matjašič, pred-
sednica VO Slovenja vas Janja Bračko, nekdanji župan Ra-

doslav Simonič in nekateri drugi, z ubranim petjem pa je 
slovesnost polepšal cerkveni pevski zbor župnije sv. Marti-
na. Po maši so vaščani Slovenje vasi, člani vaškega odbora, 
gasilskega in športnega društva izkazali gostoljubnost do 
vseh zbranih pri mašni daritvi. 

Besedilo in foto: 
TM

V Slovenji vasi je bilo na praznik Marijinega vnebov-
zetja še posebej slovesno.

NAPOVEDNIK
Jesenski meseci bodo polni različnih prireditev in aktivnosti.

DŽD Gerečja vas
Nadaljevale bodo peko različnih gibanic in oktobra zaključi-
le projekt, ki ga bodo predstavile na prireditvi.
Pripravljale se bodo tudi na tradicionalni turnir v paver 
šnopsu.

Društvo žena in deklet občine Hajdina
V septembru bodo pospravile pridelke. Trgale bodo koruzo, 
ki jo bodo tudi kožuhali.
Strebiti morajo še buče.
11. 9. 2015 so se udeležile koncerta Marije Ahačič Pollak v 
Tržiču.
12. 9. 2015 so gostovali na rimskem dnevu v Zagrebu.

Društvo žensk Hajdoše
V septembru se bodo odpeljale na popoldanski kolesarski 
trim.
Za oktober načrtujejo popoldansko ekskurzijo.
Sodelovale bodo na srečanju vaščanov ob vaški lipi.
Zadnji petek v oktobru bodo predstavile letošnji projekt.

Društvo gospodinj Draženci
15. 9. 2015 so pripravile delavnico s priznano kuharico Emi-
lijo Pavlič.
Delavnica kuhanja različnih marmelad (breskve, jabolka, 
hruške, slive, fige …).
V oktobru bodo organizirale predavanje priznanega gineko-
loga – dr. Alberta Petra Frasa.
Odpravile se bodo na strokovno ekskurzijo.

KPD Stane Petrovič Hajdina
Člani likovne sekcije bodo začeli tedenska delovna srečanja 
v OŠ Hajdina.
Pevci bodo pripravili tradicionalni koncert v Izoli. 
Pevke in pevci bodo nastopili na prireditvah, na katere bodo 
vabljeni.
Lutkarji bodo začeli pripravljati novo predstavo.

KD Skorba
S prihodom jeseni se ponovno začne tudi pestro dogajanje 
v KD Skorba.
Jesen bodo zaznamovale jesenske prireditve na vasi, ki jih 
začnejo z vaško trgatvijo; ta poteka v organizaciji vaških 
kletarjev in VO.
Ljudske pevke bodo pripravile Večer vinskih pesmi, na kate-
rem se bodo predstavili pevci in godci. 
Gledališčniki bodo ponovno začeli vaje nove gledališke 
predstave.
Člani otroške gledališke skupine bodo začeli vaje in se z novo 
igrico predstavili na Miklavževem večeru, v decembru.

KD Valentin Žumer Hajdoše
Vaje so začele skupine Štajerskih frajtonarjev, ki bodo nasto-
pale na raznih prireditvah.
Potekale bodo priprave na prireditev Štajerska frajtonarica.

KD Draženci
Člani dramske skupine bodo začeli priprave na novo sezono.

Pripravila: Hilda Bedrač
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Hajdinski romarji 
na kolesih

Na praznični dan, 15. avgusta, so se na tradicionalno ro-
marsko pot s kolesi podali tudi hajdinski romarji na kole-
sih. Začetek njihove romarske poti je bil kot običajno pri 
kapeli na Zg. Hajdini.

Hajdinski 
romarji se vsako 
leto med potjo 
ustavijo v Ge-
rečji vasi, skozi 
katero jih pelje 
romarska pot do 
cerkve Marije 
Vnebovzete v 
Slovenji vasi.

Vaški odbor Gerečja vas vsako leto poskrbi za majhno okrepčilo na poti za haj-
dinske romarje na kolesih.

Romarska pot se je končala v Slovenji vasi, kjer so se udele-
žili slavnostne maše v tamkajšnji cerkvi, posvečeni sv. Ma-
riji Vnebovzeti. Kakor že tradicionalno so se na postanku 
v Gerečji vasi pri gasilskem domu tudi okrepčali, za kar je 
tako kot vsako leto poskrbel tamkajšnji vaški odbor.

Besedilo in foto: 
MI

Hajdoški Minion pri 
Glažarjevih

Čudno govoreči rumeni mali stvori Minioni so bili v filmski 
pustolovščini prav gotovo hit letošnjega poletja. Marsikje 
so jih upodobili na najrazličnejše načine in predstavili širši 
javnosti, na ogled posebej velikega Miniona pa so nas av-
gusta povabili v Hajdoše.

Na dvorišču Glažarjevih v Hajdošah, kjer je tudi sedež pod-
jetja Prehrana živali, Romana Glažarja, je postavljen velik, 
postaven Minion. To, že skoraj umetniško delo je nastalo 
v nekaj dneh, a najprej je za tak izdelek morala biti dobra 
ideja. Imela sta jo Lan in Jure Glažar, ki sta tudi glavna av-
torja tega Miniona, pri gradnji pa sta imela tudi nekaj po-
moči odraslih. Narejen je iz dveh velikih bal, ki jih je za to 
priložnost podaril Hajdinčan Marjan Ogrizek, potem pa so 
fantje stopili skupaj, priskrbeli še druge obstojne materia-
le, poiskali vsemogoče pripomočke in torej v nekaj dneh 
»zgradili« tega čudovitega lepotca v rumeno-modri barvi. 
Ni kaj, to poletje je hajdoški Minion v občini Hajdina prava 
atrakcija.

Besedilo in foto: TM

Jure (na levi) in Lan (na desni), v sredini pa njun veliki Minion, na katerega sta 
zelo, zelo ponosna.
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Kolesarji smo se zbrali pred domom 
krajanov Skorba, kjer nas je najprej 
pozdravila predsednica VO Skorba 
Renata Gabrovec. Predsednica je po-
vedala, da želi, da se poletje zaključi v 
športnem duhu in da v tem duhu za-
korakajo tudi v jesenske dni. Upa, da 
bo skupno kolesarjenje postalo lepa 
tradicija v vasi. Nato je besedo prevzel 
Ivan Ogrinc ml. in povedal, kje bo po-
tekala približno 16 km dolga kolesar-
ska proga, ki jo je tudi sam začrtal. 
Nato smo se usedli na kolesa in se v 
koloni podali na pot. Med številnimi 
kolesi je bilo tudi nekaj starodobni-
kov, ki jih v Skorbi skrbno ohranjajo. 
Prav vsa stara kolesa so brez težav 
prevozila progo. Prvi postanek je bil 
pri gasilskem domu v Gerečji vasi, kjer 
so nas lepo sprejeli in pogostili člani 
vaškega odbora Gerečja vas s predse-
dnikom Marjanom Rozmanom. Poskr-
beli so, da nismo ostali žejni. V imenu 
občine nas je prišel pozdravit tudi 
podžupan Karl Svenšek. 
Krožno vožnjo po naši občini smo za-

ključili pri ribniku v Skorbi, kjer je že 
dišalo po žaru. Vaške gospodinje so 
spekle sladke in slane dobrote ter pri-
skrbele zelenjavo s svojih vrtov. Za ža-
rom pa so bili glavni moški. Tako smo 
se okrepčali v dobri družbi in v lepem 
okolju pri ribniku. Druženje se je na-

daljevalo z ribolovom in balinanjem. 
Sodelovanje VO Skorba s sekcijami in 
društvi v vasi je torej obrodilo sadove. 
Z dobro voljo in skupnimi močmi so 
nam organizirali res lepo sobotno po-
poldne. 

Besedilo in foto: TF 

Športni zaključek poletja v Skorbi

Letos je v Skorbi prvič potekal kolesarski trim, organiziral ga je vaški odbor 
Skorba v sodelovanju z drugimi društvi in sekcijami na vasi. Očitno je bila ideja 
prava, saj se je trima udeležilo približno 60 kolesarjev vseh generacij. Za kole-
sarjenje smo si izbrali zadnjo vročo in sončno soboto v avgustu.

Boštjan Zelenko nam je s svojim starodobnikom in s 
svojim videzom obudil spomine na pretekli čas.

Postanek v Gerečji vasi, kjer so nas lepo sprejeli in pogostili.

Prijetno druženje ob dobri pijači in jedači pri ribniku

Hajdošani na kolo za zdravo telo

Vaški odbor Hajdoše skozi leto organizira več prireditev in družabnih srečanj 
vaščanov. Eno takšnih druženj je tudi kolesarjenje. Kolesarji so se zbrali v ne-
deljo, 30. avgusta, ob vaški lipi.

Na enem od vmesnih postankov
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Čeprav smo vse že res pogrešale petje in družbo, smo po 
dveh dneh intenzivnega petja domov prišle izčrpane. Naš 
repertoar pesmi se vsako leto širi in pesmi so vedno zah-
tevnejše, kar pa posledično pomeni več dela. Ampak če 
nekaj delaš z veseljem, ni težko. In za nas res lahko reče-
mo, da pojemo s srcem.  

Prvi nastop je bil že zadnjo nedeljo v avgustu na grajskem 
dvorišču na Vurberku, kjer je potekalo srečanje pevskih 
zborov »Štajerska poje 2015«. Oktobra nas čaka nastop v 
dvorani šolskega centra Ptuj, kjer bo potekala prireditev 
v počastitev svetovnega dneva učiteljev in slovesna po-
delitev Žgečevih priznanj in plaket. Novembra smo pova-
bljene, da zapojemo v dvorani Tabor v Mariboru, kjer bo 
potekalo svetovno prvenstvo v karateju. Dobile pa smo 
še eno zanimivo ponudbo, ki smo jo z veseljem sprejele 
– Jože Ekart s svojo ekipo tudi letos pripravlja nov muzi-
kal, v katerem bomo nastopile tudi me. Podrobnosti naj 
za zdaj še ostanejo skrite. Seveda pa bomo z veseljem na-
stopile tudi na občinskih in vaških prireditvah, na katere 
bomo povabljene. 
Naša tradicija, da vsako leto maja organiziramo koncert, 
se bo seveda nadaljevala. Naše misli že segajo do nasle-
dnjega koncerta, čeprav se zdi maj 2016 še zelo daleč. 
Ker bo ta koncert že peti po vrsti in ker želimo, da bi bil 
nekaj posebnega, je treba začeti zbirati ideje in predloge 
že zdaj. Naj vam zaupamo, da nam idej ne manjka, zato 
verjamemo, da bo koncert res nekaj posebnega. 

TF 

Pot jih je vodila po vaseh občine Hajdina. Kolesarilo je 40 
vaščanov različnih starosti, na poti pa jih je spremljalo vo-
zilo PGD Hajdoše. Med vožnjo so naredili več postankov za 
okrepčilo, kolesarjenje pa so zaključili tam, kjer so začeli – 
ob vaški lipi. Prijetno druženje je potekalo do večernih ur. 

Sklenili so, da se naslednje leto odpravijo na malo daljšo 
pot. Vsi so menili, da so takšna druženja, ko se vaščani sre-
čujejo in tudi poveselijo, še kako potrebna. 

Hilda Bedarč

Hajdošani pri vaški lipi pred kolesarjenjem Tudi okrepčilo se je prileglo po »naporni« vožnji. Foto: Bedrač

Konec počitnic tudi za učiteljsko-vzgojiteljski pevski zbor

Dopustov in počitnic je konec, pevke pa skupaj z zborovodjem Urošem Sagadinom že razmišljamo o novih izzivih in na-
stopih, ki nas čakajo. Letošnja pevska sezona bo kar pestra, saj nas čaka veliko nastopov. Zato smo se odločili, da sezono 
začnemo z dvodnevnimi intenzivnimi pevskimi vajami na Treh kraljih v hotelu Jakec.

Pevke (od leve proti desni) Dragica, Viktorija, Tanja, Silva, Nataša B., Tatjana, 
Nataša Š., Jožica in Klaudija (za fotoaparatom) z zborovodjem Urošem na inten-
zivnih pevskih vajah na Treh kraljih
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Vse, kar je lepo, prehitro mine. Tako bi go-
tovo rekli o poletnih počitnicah, ki so zbr-
zele mimo s svetlobno hitrostjo, in tako je v 
vrtcu kot v šoli spet živahno. Spet bo veliko 
smeha in solz in vsega tistega, kar se nave-
zuje na šolo in vrtec in kar potem piše spo-
mine. Ponovno se podajamo na enoletno 
odkrivanje novih znanj, razvijanje sposob-
nosti, gradnjo medsebojnih odnosov …
Vrtec se je med letošnjimi počitnicami 
povečal za eno novo igralnico, ki smo jo 
poimenovali bela igralnica. Da smo to ure-
sničili, velja velika zahvala županu mag. 
Stanislavu Glažarju in vsem svetnikom, ki 
so podprli predlog za ureditev nove igralni-
ce. Tako so otroci iz domače občine, ki so se 
vpisali v vrtec, bili tudi sprejeti. Sedaj ima-
mo tukaj 127 otrok, največ doslej. 
Šolo v tem šolskem letu obiskuje 242 učen-
cev, razporejeni so v 12 oddelkov. Med nji-
mi je tudi 29 prvošolčkov. Verjamem, da se 
bodo pri nas dobro počutili in bo tudi za 
njih hajdinska šola postala drugi dom.

Ob koncu mi ostanejo še želje. 

Dragi otroci. 
Želim vam, da vam je v vrtcu lepo in prije-
tno. 

Dragi učenci in učenke. 
Želim vam veliko uspeha v novem šolskem 
letu in prijetnega počutja v šoli. Znanje naj 
vas bogati in ob tem se zavedajte, da je le-
-to ena od tistih dobrin, ki vam je ne more 
nihče vzeti. Ob znanju ne pozabite, kako 
pomembno je, da v šoli pomagate drug 
drugemu in da sledite vrednotam odgo-
vornosti, zaupanja, strpnosti, prijateljstva 
in spoštovanja. Tako gradimo svet, ki mora 
biti lepši.

Spoštovani starši.
Vljudno vas vabim k sodelovanju. Povezu-
jejo nas skupni cilji in le s sodelovanjem jih 
bomo lahko uresničevali. Veselim se sreča-
nja z vami, vaših pobud, predlogov in iskre-
nih pogovorov.

Želim si tudi dobrega sodelovanja z občani 
Občine Hajdina in z društvi kakor tudi z Ob-

čino Hajdina. Doslej je bilo to sodelovanje 
prijetno in uspešno. Veseli me, da v lokalni 
skupnosti tako župan kot svetniki prisluh-
nete našim željam in potrebam, nas podpi-
rate, razumete in se zavedate pomembno-
sti predšolske vzgoje in osnovnošolskega 
izobraževanja. Hvala vam. Naj bo tako tudi 
v prihodnje. 

Vesna M. Lorber, 
ravnateljica OŠ Hajdina 

z enoto Vrtec

Župan je učencem zaželel ustvarjalno 
in uspešno šolsko leto, posebej zani-
mivo pa je bilo županovo srečanje s 
prvošolci in malčki v vrtcu Najdihojca, 
tudi v novi – sedmi igralnici.
Pred šolo je učence in starše nagovo-
rila ravnateljica Vesna Mesarič Lorber 
in med drugim povedala, da jih čaka 
zanimivo, pestro in ustvarjalno leto, 
na katerega so se dobro pripravili. 
Šolo Hajdina v novem šolskem letu 
2015/16 obiskuje 240 učencev, med 
njimi je 29 prvošolcev, učenci pa so 
razporejeni v 12 oddelkov.

Besedilo in foto: 
TM

V šoli in vrtcu smo zakorakali v 
novo šolsko leto 2015/16

Ravnateljica Vesna Mesarič Lorber
Foto: Črtomir Goznik

Prvi šolski dan na OŠ Hajdina

Petošolci so z veseljem prisluhnili veseli novici o 
prenovljeni učilnici. Pred vstopom v šolo jim je no-
vico povedala razredničarka Nataša Štumberger.

Poletnih počitnic je torej konec in v torek, 1. septembra, so se po vsej državi 
na široko odprla šolska vrata. Tudi na OŠ Hajdina je bilo ob začetku novega 
šolskega leta pestro in živahno, učencem OŠ Hajdina pa se je na prvi šolski dan 
pridružil tudi župan občine Hajdina mag. Stanislav Glažar.

Rumena rutica – obvezna oprema za vse prvošolčke



22

September 2015

Prvi šolski dan pred OŠ Hajdina

Utrinki iz 1. razredov

Na prvi šolski dan je bilo živahno tudi v hajdinskem 
vrtcu.

… in prvošolci z učiteljico Bojano Mlakar, vzgoji-
teljico Dragico Rozman in županom Stanislavom 
Glažarjem v učilnici 1. b razreda.

Prvošolci v 1. a razredu z učiteljico Karmen Jerenko, vzgojiteljico Dragico Rozman in županom Stanislavom 
Glažarjem
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Antonio: Želim si, da bi tudi šolski hodnik 
bil tako lep, kot je naša učilnica.
Ria: Vesela sem bila, ko je ravnateljica prvi 
šolski dan povedala, da je učilnica 5. a pre-
novljena. Vesela bi bila, če bi uredili tudi tla 
na hodniku stare šole, ker škripajo in se vse 
sliši.
Lora: V novi učilnici so mi všeč strop, luči in 
zbrušen parket. 
Mark: Ko sem vstopil v učilnico, sem bil 
presenečen nad svetlo prebarvanimi stena-
mi. Zelo mi je všeč in v njej se bo prijetno 
učiti.

Leon: Vesel sem, da je prenovljena ravno 
naša učilnica, všeč sta mi razsvetljava in 
lepa belo-rumena barva na steni.
Marcel: V prenovljeni učilnici se bolje po-
čutim, saj je svetlejša, in želim si, da bi pre-
novili še hodnik.
Tia: Meni je najbolj všeč barvna kombinaci-
ja na ploščicah pri umivalniku.
Nika: Ko sem stopila v razred, sem opazi-
la prebarvano živahno steno in lep strop z 
novimi lučmi.
Monja: Bilo bi lepo, če bi tudi druge učil-
nice bile tako prenovljene, kot je naša leto-
šnja.

Elizabet: Ko sem stopila v učilnico, sem ta-
koj pomislila, da se bo letos tukaj zgodilo 
veliko lepih stvari, saj je učilnica kar sijala v 
svoji novi podobi.
Maja: Komaj sem čakala, da sem stopila v 
razred in videla prenovljeno učilnico, ki jo 
moramo čuvati, da bo še dolgo tako lepa, 
saj se je v njej prijetneje učiti, kot se je bilo 
v stari.
Manca: Ko sem stopila skozi vrata, je bila 
učilnica na prvi pogled zelo lepa. Všeč mi 
je, da interaktivna tabla deluje in da sedim 
z Majo.
Aljaž: Nova barva učilnice mi je zelo lepa, 
prav tako parket. Učiteljica nas je opozorila, 
da jo moramo čuvati.
Borut: Ko sem se lani učil v stari učilnici, ni 
bilo tako prijetno, kot je zdaj, ko je preno-
vljena. Vesel sem, da smo ravno petošolci 
lahko v tej učilnici.
Laura: Učilnica mi je zelo všeč. Ko sem lani 
hodila v podaljšano bivanje, učilnica ni bila 
tako lepa. Zdaj mi je veliko lepša in svetlejša.
Šanaja: Najbolj mi všeč rumena barva sten.
Patrik: Tudi drugo leto si želim, da bi prvi 
šolski dan stopil v prenovljeno učilnico.
Nal: Lani je bila ta učilnica pusta, letos mi je 
veliko bolj všeč.

Učenci 5. razreda 
z razredničarko Natašo Štumberger

Peti razred ima prenovljeno učilnico

V vrtcu Hajdina bogatejši za sedmo igralnico

V vrtcu Hajdina smo novo šolsko leto začeli v sedmih igralnicah. V času vpisa, aprila 2015, smo namreč ugotovili, da 
kapacitete vrtca ne zadoščajo za vpis vseh otrok občine Hajdina, zato smo začeli iskati rešitev. Našo idejo o lokaciji še 
ene, že sedme igralnice smo predstavili županu mag. Stanislavu Glažarju in podjetju TMD Invest, ki je pripravilo načrte 
o želeni izvedbi. Po nekaj sestankih in razpisu so izvajalci v sredini julija 2015 začeli dela.

Treba je bilo porušiti nekaj zidov, saj je igralnica »zrasla« 
iz dveh manjših prostorov v vrtcu in se razširila na del že 
obstoječe terase. Kmalu so se videli obrisi nove igralnice in 
vsak dan je postajalo bolj jasno, da bo nova igralnica svetla 
in prostorna. Dobila je tudi svoje ime. Poimenovali smo jo 
»bela igralnica«, ki kot zadnja urejena skriva v sebi vse bar-
ve mavrice, po katerih so poimenovane druge igralnice: 
oranžna, vijolična, zelena, modra, rumena in rdeča. Tako 
se je bela igralnica pridružila drugim barvnim igralnicam 
našega vrtca na Hajdini.
Za gradbeniki, parketarji, pleskarji in drugimi mojstri je 
bila v vrtcu potrebna velika čistilna akcija. Zato smo se 

skoraj vse zaposlene zbrale na sončno soboto v avgustu, 
opremljene z vedri in krpami, ter se lotile čiščenja. Očistiti 
je bilo treba vsak centimeter vrtca, in kljub temu da smo 
vztrajale do popoldneva, je ostalo še precej dela. Ta dan in 
še ves naslednji teden so se urejale igralnice, da so dobile 
novo, svežo podobo in so bile 1. septembra pripravljene 
na sprejem vseh otrok. 
Novo šolsko leto smo tako začeli z 42 novinci, ki so oz. 
bodo do začetka novembra prvič prestopili prag našega 
vrtca. Po prvem letu delovanja vrtca in takratnem spreje-
mu vseh otrok imamo letos največji vpis v naš vrtec, hkrati 
pa tudi najvišje število vseh vpisanih otrok – trenutno 127. 
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Število se bo v naslednjih mesecih verjetno še spremenilo. 
September imenujemo v vrtcu »uvajalni mesec«. Novinci 
spoznavajo njim popolnoma novo okolje, otroci, ki so že 
obiskovali vrtec v prejšnjem letu oz. v prejšnjih letih, pa 
se preselijo v druge igralnice in največkrat dobijo nove 
vzgojiteljice in kar nekaj novih vrstnikov. Ponavadi se hitro 
navadimo drug na drugega, zato se »tihe ali glasne« solze 
kmalu posušijo. Vsebine, ki jih skupaj z otroki odkrivamo 
in spoznavamo, nas bogatijo, v nas prebujajo radovednost 
in veselje. Otrokom med letom omogočamo veliko igre, 
medsebojnega komuniciranja, bivanja na prostem, ak-
tivnega učenja, spodbujamo jih k spoznavanju samega 
sebe in drugih. Sodelujemo v projektih, izvajamo precej 
obogatitvenih dejavnosti, se vključujemo v natečaje in 
dobrodelne aktivnosti. Zmeraj pa nam ostane čas, da se 
poveselimo, zaplešemo, zapojemo in ustvarjamo v različ-
nih likovnih tehnikah.
Veliko zaslugo, pravzaprav največjo, za veselje ob začetku 
letošnjega šolskega leta, ima župan občine Hajdina mag. 
Stanislav Glažar, ki je kljub velikemu finančnemu zaloga-
ju sprejel idejo o sedmi igralnici in jo prenesel občinskim 
svetnikom. Zato vsem v svojem imenu, v imenu kolektiva 
in verjamem, da tudi v imenu staršev, ki smo jim omogočili 
vpis njihovih otrok v domači vrtec, izrekam veliko zahva-
lo. Brez podpore občine bi brez organiziranega varstva na 
Hajdini ostalo precej otrok, sedaj pa lahko ponosno zapi-
šem, da so vsi otroci občine Hajdina, ki so jih starši vpisali 
in so imeli pogoj za sprejem, bili tudi sprejeti. Iskrena za-
hvala tudi naši ravnateljici Vesni Mesarič Lorber, ki bdi nad 
nami in je bila komunikacijska vez med izvajalci, občino in 
zaposlenimi v vrtcu. Z odprtjem nove igralnice sta se odpr-
li tudi dve delovni mesti, tako da se je tudi kolektiv povečal 
za dve zaposleni iz domače občine.
Še enkrat iskrena hvala, da na občini razumete in se za-
vedate, kako pomembna je predšolska vzgoja za naše 
otroke. Veseli smo, ko nas obiščete v vrtcu, in veselimo se 
nadaljnjega sodelovanja.
Vsem otrokom želim, da preživijo v našem vrtcu veliko 
razigranih in nasmejanih dni, staršem pa sporočam, da z 
medsebojnim sodelovanjem naredimo največ za napre-
dek in počutje otrok.

Viktorija Vrabl, pomočnica ravnateljice za Vrtec

Otroci so prišli pogledat, kako napreduje montaža pohištva v novi, beli igralnici.

Na prvi šolski dan je bilo živahno tudi v hajdinskem vrtcu. Župan mag. Stanislav 
Glažar je obiskal otroke v novi igralnici.

Veseli smo, ko se lahko igramo na travi pred vrtcem.
Foto: TM, arhiv vrtca
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Poletje preživeli v šoli

Zaradi gradbenih del se je čez počitnice 
vrtec preselil v prostore šole. Naši malčki 
so tako poletje preživeli v novem okolju, 
kar pa je bilo seveda nadvse zanimivo. 
Velika šolska telovadnica je kot nalašč 
primerna za igro in tekanje. Naše vzgo-
jiteljice so jo razdelile na dva dela: ena 
stran je bila namenjena igri z igračami, 
risanju in ustvarjanju za mizami, druga 
polovica pa je bila namenjena tekanju. 
Čeprav nam je bilo kar malce vroče, smo 
uživali v velikem prostoru. Mala telova-
dnica pa se je spremenila v prostor za 
počitek in spanje. Tudi kuhalo in jedlo se 
je v šoli. Starejši otroci so z velikim ve-
seljem sedeli na velikih stolih za velikimi 
mizami v šolski jedilnici. Za malčke smo 
seveda prinesli majhne mizice in stolčke 
iz vrtca. Ko ni bilo preveč vroče, so vzgo-
jiteljice peljale otroke na zunanja igrala 
in na kratke sprehode. Kot vsako leto so 
otroci tudi letos lahko čofotali v bazenč-
kih. Medtem ko smo mi uživali v šoli, pa 
se je v vrtcu podiralo, vrtalo, rezalo, gra-
dilo, barvalo, polagalo … Ko pa so bila 
dela zaključena in vrtec očiščen, smo se 
preselili nazaj v staro okolje. Tako nam je 
vsem prehitro minilo vroče poletje v šoli.

TF

Prvošolci v družbi policista Igorja

Ponedeljkov dopoldan, 14. septembra, so na OŠ Hajdina posvetili varnosti. Že 
tradicionalno so se prvošolci, vsi v rumenih ruticah in kapah, srečali s polici-
stom Igorjem Levstikom, vodjem policijskega okoliša, in se v njegovi družbi 
sprehodili po varni šolski poti. Naučili so se tudi, kako varno prečkati prehod 
za pešce.                                                                                                        Besedilo in foto: TM

Tudi v knjižnici se veselimo novosti
Bralna pismenost je projekt, ki ga vsi 
že prav dobro poznamo. Na naši šoli 
in tudi v vrtcu smo vanj vpeti kar ne-
kaj let. Letos ga želimo razširiti z raz-
vijanjem pismenosti, kot nadpomen-
ke ne samo za bralno, ampak tudi za 
naravoslovno, matematično, likovno, 
glasbeno, računalniško … Ovredno-
tenje pismenosti želimo razširiti že v 
tednu otroka pod geslom Knjiga in 
jaz sva žlahtni par. Z akcijo PODA-
RIM ali MENJAM knjigo bi se tako ob 
sošolcih podali na potovanja v svet 
nepozabnih doživetij. Vsaka pot do 
knjige nas vabi, da potujemo znova in 
znova. Pomembno je imeti svoj jezik, 
ki najlepše zariše svoj svet. Pomemb-

no je vse to deliti s prijatelji, starši, 
vrstniki, mentorji. V knjigah so zbrani 
vsi zakladi sveta, neskončno lepote in 
neskončno znanja in iz tega bogastva 
si vsakdo lahko jemlje brez vseh ome-
jitev.
Pojdimo torej s knjigo v svet. Na naši 
poti bomo uresničevali cilje, ki smo si 
jih zastavili: 10 minut na teden bomo 
namenili »naši literaturi« pri pouku in 
brali skupaj; v knjižnici se bomo vese-
lili bralnih uric in veselega decembra 
s knjigo; spet se lahko ponovi akcija 
zbiranja knjig za vrtec, zaživeli bodo 
bralni kotički v razredih in na hodniku 
ter pred knjižnico; prostovoljstvo med 
učenci je že dobro vpeljana stvar (tudi 

v OPB, ko starejši in dobri bralci bere-
jo mlajšim); redno se bomo javljali po 
šolskem radiu; izpolnjevali bomo bral-
ni nahrbtnik in še kaj.
Kakovostno branje naj postane naša 
dolgoročna zavezanost knjigi, branju 
in učenju nasploh. Tako bomo na tej 
poti vedno med prijatelji.
Ne pozabimo tudi na 8. september, 
mednarodni dan pismenosti. Unesco 
(Organizacija združenih narodov za iz-
obraževanje, znanost in kulturo) nam 
sporoča in nas opozarja, da se mora-
mo zavedati, da smo kot posamezniki 
del nekega večjega sistema, ki so mu 
različni tipi pismenosti še vedno tuji.
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Na svetu je 781 milijonov ljudi, ki ne znajo ne brati, ne pisa-
ti, ne računati. Dve tretjini teh predstavljajo ženske. Več kot 
250 milijonov otrok ne zmore prebrati niti enega samega 
stavka, četudi jih je polovica prebila štiri leta v šoli. Kakšno 
družbo si bomo torej ustvarili z nepismeno mladino? 
Naj se mladi učijo iz izkušenj in (spo)znanj starejših, starejši 
pa naj dobijo možnost, da sledijo načelom vseživljenjske-
ga učenja in se seznanjajo s tistimi področji, s katerimi se v 
mladosti morda niso srečevali. Znanje in izkušnje tako po-
stajajo viri energije, ki se obnavljajo in ostajajo med nami.

Silva Hajšek, 
knjižničarka

Knjižnica na OŠ Hajdina. Prostor, kjer so knjige doma.
Foto: TM

Dvig ravni znanja, pedagoško vodenje in nadarjeni učenci

Naloga vseh strokovnih delavcev na področju vzgoje in izobraževanja je v današnjem času razvijati ustvarjalnost, ino-
vativnost, bralno pismenost, generiranje idej in reševanje miselnih problemov. Raziskave in rezultati mednarodnih 
preverjanj znanja kažejo, da je izobraževalni sistem, ki učence sicer dobro opremi s podatkovnim znanjem, pomanjkljiv 
na področju spoznavnih strategij in pogosto tudi nespodbuden za ustvarjalno mišljenje.

Naša šola se ves čas trudi izboljšati 
delo z nadarjenimi učenci, zato se 
je spomladi 2013 priključila projek-
tu »Dvig ravni znanja, pedagoško 
vodenje in nadarjeni učenci«, ki se 
je izvajal kot razvojna naloga ZRSŠ 
OE Maribor. V projektni tim smo bile 
vključene: ravnateljica Vesna Mesarič 
Lorber, svetovalna delavka Irena Vo-
dušek, učiteljica razrednega pouka 
Jožica Novak, učiteljica matematike 
in računalništva Andreja Novak in 
učiteljica angleščine Tatjana Lukov-
njak.
Cilji projekta so bili:

 – izboljšati kakovost znanja na 
šolah (tudi višji deleži odličnega 
znanja) in INDEP-ov za identifici-
rane nadarjene;

 – pripraviti kazalce kakovosti za 
vzgojno-izobraževalno delo z 
nadarjenimi tudi za OŠ (prirediti 
pripomoček za analizo stanja in 
načrtovanje sprememb);

 – vzpostaviti talent točke na 
osnovnih šolah.

V šolskem letu 2013/14 smo projek-
tni timi skupaj oblikovali kazalnike 

kakovosti za delo z nadarjenimi na 
OŠ (po vzoru ameriških nacionalnih 
standardov jih za srednje šole imamo 
že od leta 2011). Decembra 2013 so 
na vseh vključenih osnovnih šolah 
potekale hospitacije po predmetnih 
področjih za učitelje sosednjih šol. 
Prav tako smo s pomočjo analize 
SWOT poiskali naša močna in šibka 
področja ter pripravili akcijski načrt 
sprememb v delovanju šole na tem 
področju. Izkazalo se je, da med naša 
močna področja sodijo program VIZ 
dela šole za spodbujanje razvoja na-
darjenih, vodenje in koordinacija iz-
vajanja koncepta VIZ dela z nadarje-
nimi, stalno strokovno izobraževanje 
učiteljev in odkrivanje nadarjenih ter 
načrtovanje individualnih progra-
mov, medtem ko na področjih uskla-
jenosti med teoretičnimi izhodišči in 
organizacijskimi modeli šole, spre-
mljanja programa za delo z nadar-
jenimi učenci ter programa za soci-
alno-emocionalni razvoj nadarjenih 
opažamo določene pomanjkljivosti. 
Nove priložnosti pri delu z nadarjeni-
mi vidimo predvsem v povezovanju 

z zunanjimi institucijami in sodelo-
vanju s starši kot zunanjimi mentorji 
dejavnosti. Več bi lahko bilo sodelo-
vanja med šolami in medpredmetnih 
povezav.
Zaključek projekta je bil 2. julija 2015 
na OŠ Martina Konšaka v Mariboru. 
Tam smo predstavili, kaj vse so naši 
učenci skupaj z mentorji v okviru 
tega projekta počeli. Izmenjali smo 
tudi primere dobre prakse drugih šol. 
Vsekakor je naš cilj, da bi bili kot šola 
na evropskem zemljevidu talent točk.
Za nadarjene učence in učence, ki 
so se izkazali na posameznih podro-
čjih, je bila organizirana ekskurzija v 
Ljubljano. Učenci so si ogledali Aka-
demsko in raziskovalno mrežo Slo-
venije (Arnes), Institut Jožef Stefan 
v Ljubljani in interaktivno evropsko 
razstavo o vesolju. Stroške prevoza je 
pokrila Občina Hajdina, za kar se is-
kreno zahvaljujemo.

Tatjana Lukovnjak, 
članica projektnega tima 

za nadarjene učence
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Nagradni izlet v ZOO 
Ljubljana

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Učenci 5. a razreda so v projektu Lahkotni svet osvojili na-
gradni izlet pod pokroviteljstvom tovarne Talum. Pridružili 
so se jim še učenci 2. a razreda, ki so prav tako zelo aktivno 
sodelovali v projektu. Skupaj so se 18. junija v lepem, sonč-
nem vremenu odpravili na izlet v ZOO Ljubljana. Uživali so 
ob ogledu živali, še posebej tistih, ki so v tem letu dobile 
mladičke. Mnogo plišastih živalic iz trgovinice s spominki 
je našlo nove lastnike med našimi otroki. Za uspešen za-
ključek nagradnega izleta je bil seveda potreben še obisk 
McDonald'sa, kjer so se želodčki izdatno napolnili.
Hvala tovarni Talum za lepo dogodivščino!

Besedilo in foto: 
T. Habjanič

Za pevski 
fotoalbum

Ljudski pevci KPD Stane Petrovič in 
DU Hajdina so zbirki svojih fotografij 
dodali še eno, ki pomeni enega prvih 
posnetkov na novem nadvozu čez že-
lezniško progo na Zg. Hajdini, s kate-
rega se odpira lep razgled na Hajdino, 
z vsem naravnim ozadjem. Med pozi-
ranjem so tudi zapeli. Kaj mislite, kate-
ro? Najlepša je hajdinska fara ... 

Besedilo in foto: 
S. Brodnjak
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Gasilci olepšali 
naravoslovno pot Berl

Prijeten in sončen sredin popoldan, 9. septembra, so članice in člani PGD Haj-
doše ob pomoči nekaterih članov VO Hajdoše izkoristili za skupno delovno akci-
jo. Podali so se na naravoslovno pot Berl ob reki Dravi in na poti pokosili travo, 
pobrali smeti in pot spet naredili lažje dostopno vsem obiskovalcem.

Na naravoslovni poti Berl je bilo treba marsikaj po-
storiti in obnoviti.                        

Ob zaključku akcije se je udeležen-
cem zahvalil Davorin Vidovič, predse-
dnik PGD Hajdoše, in ob zahvali izrazil 
veselje, da se gasilci srečujejo tudi na 
takih dogodkih in dajo poseben do-
prinos k ohranjanju lepih kotičkov v 
naravi. Ivo Brodnjak, vodja delovne 
akcije, pa je na kratko strnil delovne 
utrinke s poti po Berlu, kjer je bilo 
treba postoriti marsikaj, tudi pobrati 
smeti, ki jih v tem prelepem okolju ob 
Dravi še odlagajo naključni obiskoval-
ci. Poudaril je, da domačini z velikim 
veseljem ohranjajo ta del neokrnjene 
narave, ki je kot nekakšen raj na Ze-
mlji. V Hajdošah in v občini Hajdina pa 
smo lahko ponosni na Berl, na narav-
ne habitate, ki jih še imamo ohranje-
ne v naravi, je dodal Brodnjak in izrazil 
upanje, da v prihodnje na tej poti več 
ne bo mogoče srečati glasnih motori-
stov, ki v Berl pač ne spadajo.

TM

Še zaključna fotografija večine udeležencev delovne akcije (nekateri so vmes že bili na gasilskem treningu) 
pri informativni tabli Berl.                                                                               Foto: TM

O BERLU, ČE MORDA NISTE 
VEDELI
»Skrivnosti reke Drave se najlep-
še razodenejo v skritih mrtvicah, 
rečnih rokavih, poplavnih logih, 
brzicah in prodiščih. Ti naravni ha-
bitati so ohranjeni tudi na obmo-
čju Berla v Hajdošah, kjer lahko 
opazujemo poplavno območje 
reke Drave z nekdanjimi mrtvi-
cami ter pristnim rastlinstvom in 
živalstvom. 
Za ohranitev tega pomembne-
ga ekosistema je Občina Hajdina 
uredila dva kilometra dolgo kro-
žno naravoslovno pot Berl. Zašči-
tni znak poti je ptič vodomec, ki 
sodi med ogrožene živalske vrste. 
Na delu poti je urejena učilnica v 
naravi, v kateri so predstavljene 
značilne rastlinske in živalske vr-
ste tega območja.« 

Vir: TD Mitra Hajdina

Tajnica DU Hajdina 
poleg računalnika 

obvlada tudi kosilnico

V največji sopari dolgega, vročega po-
letja smo v eni od sobot pred dvorano 
Društva upokojencev na Hajdini sre-
čali tajnico društva Marico Kaučevič, 
ki se je spopadla s travo okoli dvorane.

Pomagal ji je sin in pred nedeljsko 
mašo je bilo spet vse tako, kot si želi 
vsak dober gospodar. Skrbna tajnica 
upa, da bo do naslednje košnje občin-
ska kosilnica spet popravljena. 

Besedilo in foto: S. Brodnjak



29

September 2015

Druženje članic 
Društva žensk Hajdoše 

v poletnih mesecih
V hajdoškem društvu žensk se je tudi v minulem poletju 
veliko dogajalo. 4. julija so se Hajdošanke odpravile na 
izlet v Vulkanland, ob aninem so se srečale na tradicional-
nem pikniku, v avgustu so kolesarile, s ponosom pa so se 
udeležile tudi odprtja razstave likovnih del članice hajdo-
škega društva Jane Kraševec.

Na poti v deželo Vulkanland so se 
najprej ustavili v čokoladnici Zotter, 
zatem na gradu Kornberg, sledilo je 
obilno kosilo v gostišču Kaufmann, 
pot so nadaljevale v smeri Gnasa in 
naprej skozi vasico Straden, na koncu 
pa so Hajdošanke obiskale še vinotoč 
in oljarno Ratschendorf. Predsednica 
društva Majda Turnšek je dejala, da 
je bila to resnično poučna ekskurzija, 
in presenečene so bile, ko jim je vodič 
podal zgodovino uspeha pokrajine, 
ki je bila še pred letom 1990 skrajno 
zapuščena s komaj štiriodstotno za-
poslenostjo na svojem območju do 
današnjih 40 %. Vrnitev iz Avstrije je 
bila polna novih doživetij.
Dobra polovica članic se je 26. julija 
udeležila tradicionalnega Aninega pi-
knika. V športnem parku v Hajdošah 
so udeleženke preživele lep popol-
dan, tudi ob prijetnem klepetu.
V AVGUSTU NA KOLO
Hajdošanke so se 6. avgusta namesto 

rednega mesečnega srečanja s kolesi 
odpravile proti ptujskemu morju in 
Ranci. Ob počasni vožnji skozi Skorbo 
mimo Term Ptuj, Semenarne so ime-
le pravo priložnost opazovati naravo, 
urejeno okolico, žal tudi škodljivo am-
brozijo. Kot je povedala Turnškova, je 
bilo na Ranci še posebej lepo na pikni-
ku iz košare. 

Po krajšem postanku so kolesarile čez 
čudoviti Puhov most do Turnišč mimo 
hajdinskega pokopališča do občin-
skega središča, kjer so si Hajdošanke s 
ponosom in občudovanjem ogledale 
razstavo slik članice hajdoškega dru-
štva, slikarke Jane Kraševec.

TM
Foto: arhiv DŽH

Ob aninem so se srečale na tradicionalnem pikniku.

Prijeten avgustovski dan so izkoristile za rekreacijo … Hajdošanke v družbi svoje slikarke Jane Kraševec

Hajdoške žene na obisku v čokoladnici Zotter v družbi z lastnikom te znamenite čokoladnice
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V Dražencih letos diši po 
marmeladi

Julija in avgusta so članice Društva gospodinj Draženci pridno nabirale sezon-
sko sadje za pripravo marmelade. Na Kope so se podale po borovnice, hkrati pa 
nabrale še islandski lišaj za hladne dni.

Draženčanke so na Kopah nabirale islandski lišaj in 
borovnice.

Kot je povedala predsednica društva 
Zdenka Godec, so ob obronkih goz-
dov nabrale jagode bezga, od blizu in 
daleč pa so dobile breskve, slive, ma-
line, ribez, jabolka, hruške za kuhanje 
marmelade. Skoraj vsak teden v kuhi-

nji doma vaščanov Draženci posebej 
lepo diši, saj draženske gospodinje 
skrbno pripravljajo sadje, iz katerega 
nastajajo okusne marmelade najra-
zličnejših okusov. Zaključke njihove-
ga dela bomo lahko videli že kmalu, 

na razstavi na gospodinjskem večeru 
v novembru.

TM
Foto: arhiv društva

V kuhinji v Dražencih vsak teden kuhajo odlične do-
mače marmelade.
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Za vsako občino so lovili štirje ribiči, o zmagovalcu pa je 
odločala skupna teža ulovljenih rib. Po uvodnem žrebu lo-
vilnih mest je sledil osrednji tekmovalni del. Ob zaključku 
tekmovanja in na podelitvi priznanj se je ribičem pridru-
žil tudi hajdinski župan mag. Stanislav Glažar. Nagovoril 
je zbrane ribiče in posebej poudaril pomen medsebojnih 
srečanj med občani sosednjih in bližnjih občin. Skupaj s 
predsednikom RD Žejne ribice Draženci Dušanom Čer-
nenškom je razglasil zmagovalce in podelil pokale. 

Pokal za 1. mesto je prejela ekipa občine Hajdina (101 kg 
rib), pokal za 2. mesto je osvojila ribiška ekipa občine Dor-
nava (61 kg rib), pokal za 3. mesto pa je pripadel ribiški 
ekipi iz občine Markovci (59 kg rib).
Organizator letošnjega medobčinskega tekmovanja RD 
Žejne ribice Draženci je vsem tekmovalcem podelil še spo-
minske majice z občinskim grbom, po podelitvi pa so ribiči 
srečanje zaključili s prigrizkom, dobro kapljico, anekdota-
mi z ribiških srečanj, veliko klepetanja in oblilo smeha z 
željo, da se naslednje leto ponovno snidejo na podobnem 
tekmovanju v organizaciji druge občine, nam je na koncu 
zaupal Anton Kirbiš, tajnik RD Žejne ribice Draženci.

TM

TEKMOVALE ŠTEVILNE EKIPE
Iz veselega dogajanja na prizorišču je bilo povzeti, da dru-
štvo že vrsto let prireja številne družabne dogodke, ki se 
jih udeleži veliko obiskovalcev od blizu in daleč. Letošnje 
leto so svojemu praznovanju dodali še tekmovanje v ku-
hanju kurjega ajmohta za zlati, srebrni in bronasti klopo-
tec. Tekmovanja se je udeležilo kar 16 kuharskih ekip, vse 
od Radelj ob Dravi do ekip iz Ivanca iz sosednje Hrvaške.
PRAZNIČNO DOGAJANJE 
Po pogostitvi obiskovalcev, ki so se okrepčali z ajmohtom 
in prinesenimi tradicionalnimi dobrotami tekmovalnih 
ekip, so sledili kulturni program, predstavitev 20-letnega 
delovanja društva in razglasitev rezultatov za najboljši aj-
moht. Ocenjevala ga je stroga ocenjevalna komisija, pred-
sedoval pa ji je Ivo Rajh, znan gostinec iz naše občine. 
Čeprav jim je za las ušel bronasti klopotec, so članice DŽD 
Gerečja vas kakor večina drugih tekmovalnih ekip skuhale 
dober ajmoht, neuradno pa so bile proglašene za najbolj 

urejeno tekmovalno ekipo z najlepše urejenim prostorom. 
Sicer pa sta na tovrstnih dogodkih najbolj pomembni dru-
ženje in spoznavanje ljudi ter njihovih navad iz drugih kra-
jev, ki jih je mogoče srečati na tovrstnih gostovanjih pred-
vsem izven domače občine. 
Kljub nevihti, ki se je v večernih urah razbesnela nad ha-
loškimi griči, se je veselo praznično dogajanje v Leskovcu 
potegnilo v pozen, zabaven večer. Članice DŽD Gerečja 
vas pa so prepričane, da se bodo njihovega kmečkega pra-
znika udeleževale tudi v prihodnjih letih. 

Besedilo in foto: MI

V Leskovcu kuhale 
ajmoht

Članice DŽD Gerečja vas so se na praznik, 15. avgusta, od-
zvale povabilu TD Klopotec iz Leskovca v občini Videm ob 
praznovanju njihove 20-letnice delovanja in se pridružile 
tudi tekmovanju v kuhanju kurjega ajmohta. TD Klopotec 
je tekmovanje organiziralo v okviru svojega praznovanja.

Ekipo članic DŽD Gerečja vas smo ujeli med pripravo delovnega prostora na tek-
movanju v kuhanju kurjega ajmohta v Leskovcu.

Ribiški dan v Dražencih
Ribiško društvo Žejne ribice je ob podpori občine Hajdina 
11. julija ob ribniku v Dražencih pripravilo medobčinsko 
ribiško tekmovanje v lovu rib s plovcem. Tekmovanja so se 
udeležili ribiči iz Mestne občine Ptuj in občin Ormož, Dor-
nava, Markovci, Gorišnica in Hajdina.

Foto: arhiv RD
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Brez vzpona na Triglav ne gre
Hajdinski planinci so se tudi letos povzpeli na najvišji vrh in simbol Slovencev, 
na Triglav, letos sicer v bolj okrnjeni sestavi, pa vendarle, hajdinski planinci 
so bili prisotni. Vse skupaj je bilo tudi bolj slovesno, saj je v tem času Planin-
ska zveza Slovenije praznovala 120. obletnico postavitve Aljaževega stolpa na 
vrhu Triglava.

Hajdinski planinci vstopamo s svojim 
načrtom pohodov že v drugo polovi-
co leta in smo z doseženim načrtom 
zadovoljni, saj je slabo vreme krojilo 
udeležbo le na dveh pohodih. Tudi 
udeležba je zadovoljiva in je primerlji-
va s sosednjimi društvi.

V soboto, 4. julija, smo se namesto 
na izvir Drave odpravili na Marijino 
romarsko pot. Pot nas je vodila na re-
laciji Ljubično–Sladka Gora–Šmarje 
pri Jelšah. V Šmarjah pri Jelšah so nas 
prijazno sprejeli v cerkvi Marijinega 
vnebovzetja in nas prijazno pogo-

stili. Opravili smo tudi križev pot na 
Kalvarijo in ob razlagi domačega tu-
rističnega vodiča izvedeli marsikaj za-
nimivega o dogajanju v samem kraju 
in okolici.
V soboto in nedeljo, 11. in 12. julija, 
so se članice in člani podali po poti 
Triglavskih sedmerih jezer. Pot je po-
tekala iz Stare Fužine na planino Blato 
mimo Koče na Planini pri Jezeru. Pot 
se je nadaljevala čez planino Dedno 
polje in Ovčarije do Zasavske koče na 
Prehodavcih in do koče pri Triglavskih 
jezerih (1685 m), kjer so prenočili. Na-
slednji dan sta sledila spust v Staro 
Fužino in malo daljši postanek ob Bo-
hinjskem jezeru.
7. in 8. avgusta je bil izveden vzpon na 
Triglav. Start pohoda je bil na Rudnem 
polju, čez planino Konjščico do Vodni-
kovega doma, mimo Planike na vrh 
Triglava, spust do Kredarice in nazaj 
do doma na Planiki, kjer se je preno-
čilo. Ob lepem vremenu je bil čudovit 
razgled po okoliških hribih, veselo pa 
je bilo druženje z drugimi planinci. 
Hoje je bilo vsak dan nekako šest ur.
30. avgusta smo se udeležili vsakole-
tnega tradicionalnega žegnanja na 
Avguštinu. Nekateri s kolesi s Hajdine, 
nekateri z avtomobili in malo peš smo 
preživeli čudovito nedeljo v Halozah. 
V septembru je po programu pohod 
v Kamniške Alpe in 19. septembra na-
daljevanje Marijine romarske poti. Pri-
družite se nam!

Slavko Burjan

Hajdinski planinci na Marijini romarski poti

Na znamenitih Sedmerih jezerih Na Triglavu, simbolu Slovencev, so bili letos poleti tudi hajdinski planinci.
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Vključenih je bilo več kot 120 otrok, ki 
so se predvsem zabavali. Tisti najmlaj-
ši so se prvič seznanili z organiziranim 
igranjem nogometa, malce starejši 
so se zabavali ob nogometnem teni-
su, tisti najstarejši pa z igro na velike 

gole. Tudi dekleta niso manjkala, kar 
je še en dokaz, da je nogomet privla-
čen tudi zanje. Trenerji ONŠ so vneto 
iskali nove, mlade nogometaše, da se 
v avgustu in septembru letošnjega 
leta vpišejo v naše programe, starši pa 

so pridno pili kavo, se pogovarjali in 
uživali ob postrežbi vitkih deklet Bara 
Kavalo.
Sicer pa je bila letošnja sezona za ONŠ 
Golgeter Hajdina zagotovo najboljša 
od njene ustanovitve pred osmimi 
leti. 
Uvrstitev selekcije U-15 v najvišji rang 
tekmovanja – 1. SNL vzhod, je zagoto-
vo dosežek, ki kaže na dejstvo, da se 
tudi v manjših sredinah da marsikaj 
doseči. Morda je ključ do uspeha tudi 
v sproščenosti delovanja celotne šole, 
brez pritiskov o nujnosti zmag, pred-
vsem pa kolegialnost in pozitiven zna-
čaj vseh otrok. Seveda ta rezultat nosi 
tudi veliko odgovornost za naprej; kar 
hitro bo treba sestaviti novo ekipo za 
1. ligo, ki seveda zahteva tudi boljšo 
organizacijo. A vendarle, s sproščenim 
načinom dela z otroki, brez pretira-
vanja s preveč treningi ter z izjemno 
pozitivno energijo bomo zmogli tudi 
ta izziv. Pričakujemo tudi, da se nam 
bodo priključili tudi določeni kakovo-
stni igralci iz bližnje okolice, ki seveda 
imajo namen igrati v 1. ligi, vrata so 
vsem odprta.
Na tem mestu še enkrat zahvala Obči-
ni Hajdina za podporo športa mladih, 
prav tako tudi vsem staršem, otro-
kom, trenerjem, ekonomom, klubom, 
sponzorjem in drugim, ki podpirajo 
projekt ONŠ Golgeter Hajdina, projekt 
z dušo in s prihodnostjo.

Sandi Mertelj
Foto: Matija Brodnjak

Uspešen zaključek najboljše 
sezone ONŠ Golgeter Hajdina

Športna zveza Občine Hajdina in Otroška nogometna šola Golgeter Hajdina 
po tradiciji organizirata v prvem tednu poletnih počitnic športne aktivnosti za 
otroke v starosti od 4 do 15 let. Letos je tako bila od 29. junija do 3. julija v 
Športnem parku ŠD Hajdina organizirana že 16. Poletna šola nogometa, ki v 
Občini Hajdina praktično predstavlja vsakoletni zaključek tekmovalne sezone 
mladih nogometašev.

Skupinska fotografija s Poletne šole nogometa 2015

Tudi dekleta so bila prisotna na Poletni šoli nogometa 2015.

Utrinek z dogodka
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Domačini so ob tej priložnosti na turnir privabili šest ekip, 
ki so bile v predtekmovanju razdeljene v dve skupini, sledi-
la sta dvoboja za 3. in 1. mesto. Največ so prikazali domači-
ni (2. liga MNZ Ptuj), ki so zabeležili tri zmage. Še posebej 
so bili veseli finalne zmage proti ekipi Tržca, ki nastopa kar 
dve ligi višje, v Superligi. Po zaključku je sledila slavnostna 
podelitev pokalov, najboljšim jih je predal Karl Svenšek. 
Turnirska zmaga je morda že prva napoved dobre sezone 
varovancev trenerja Aleša Gerečnika, ki imajo veliko pod-
poro v predsedniku Matevžu Pleteršku in vseh drugih, ki 
delajo v klubu. »V prvi vrsti smo veseli, da je turnir lepo 
uspel. Vedno je lepo osvojiti prvo mesto, a ostajamo skro-
mni. Če se nam bo ponudila možnost za uvrstitev pri vrhu, 
jo bomo vsekakor poskušali zgrabiti z obema rokama,« je 
po turnirju povedal predsednik ŠD Slovenja vas Matevž 
Pleteršek.

Rezultati:
skupina A: Hajdoše – Makole 2 : 0, 
Slovenja vas – Makole 4 : 1, Slovenja vas – Hajdoše 4 : 0;
skupina B: Skorba – Tržec 1 : 2, Leskovec – Skorba 0 : 1, 
Tržec – Leskovec 1 : 0;
tekma za 3. mesto: 
Hajdoše – Leskovec 3 : 0 (b. b.);
tekma za 1. mesto: 
Slovenja vas – Tržec 2 : 1.

Jože Mohorič, Štajerski tednik

Priprave na to zelo težko sezono so fantje letnikov 2001 in 
2002 letos začeli že v sredini julija, dolga jesenska sezona 
pa se bo končala šele konec novembra. Treningi potekajo 
večinoma na igrišču v Gerečji vasi, ob zasedenosti igrišča 
pa se treningi in prijateljske tekme opravijo tudi na dru-
gih igriščih po Občini Hajdina (Slovenja vas, Hajdina). Pr-
venstvene tekme se večinoma igrajo ob sobotnih dopol-
dnevih ob 11.00, svoje domače tekme pa bo naša ekipa 
odigravala na igrišču v Gerečji vasi. Sicer pa so fantje v tej 
ekipi zelo zavzeti na treningih in tekmah, saj se redno ude-
ležujejo vseh aktivnosti, ki jih organizirajo trenerji Sandi 
Mertelj, Sebastjan Zupanič in Tomaž Muršec – trener vra-
tarjev. Tudi glede množičnosti letos v tej kategoriji ne bo 
težav, saj je fantov, željnih nastopanja v najvišjem rangu 

tekmovanja, precej – 27. Prav zaradi tako velikega števila 
igralcev smo v tekmovanje MNZ Ptuj prijavili še eno selek-
cijo U-15, v kateri bodo nekoliko mlajši igralci nabirali pre-
potrebne izkušnje za nastopanje v 1. SNL.
Glede drugega dogajanja v ONŠ Golgeter Hajdina pa je 
treba poudariti, da delujejo tudi vse druge starostne se-
lekcije, od najmlajših, starih 5, 6 let, do tistih najstarejših 
– 18, 19 let, ki počasi že trkajo tudi na vrata članskih ekip iz 
Občine Hajdina.

Sandi Mertelj

Uspešen start ekipe starejših dečkov 
U-15 ONŠ Golgeter Hajdina v 1. SNL

Ekipa starejših dečkov U-15 Otroške nogometne šole Gol-
geter Hajdina je uspešno začela tekmovanje v 1. Slovenski 
nogometni ligi. V svoji premierni sezoni so v prvih petih 
krogih že dosegli eno zmago in en neodločen izid, kar nas 
trenutno uvršča v sredino lestvice najboljših slovenskih 
ekip v tej starostni kategoriji.

Foto: arhiv ONŠ Golgeter Hajdina

Slovenja vas osvojila 
domači turnir

V Slovenji vasi je v začetku avgusta potekal tradicionalni 
turnir v spomin na vse preminule člane ŠD Slovenja vas. 
Domači nogometni klub letos praznuje 40-letnico delova-
nja.

Nogometaši Slovenje vasi so na domačem turnirju v finalu presenetljivo, a pov-
sem zasluženo ugnali ekipo Tržca. 
Foto: Črtomir Goznik
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Zgodaj se je začela ukvarjati tudi s špor-
tom. »Najprej sem poskusila z namiznim 
tenisom, a hitro presedlala v plesne vode s 
hiphopom. Sledilo je »teniško leto« in nato 
odbojka pri ŽOK Ptuj. To je bilo obdobje do 
konca osnovne šole in mi je bilo zelo všeč. 
Naše poti so se nato razšle, zadovoljstvo 
pa sem našla v teku. Samo obuješ copate 
in tečeš ter uživaš. Pretečene razdalje sem 
nato vedno bolj povečevala,« je v smehu 
povedala simpatična najstnica, ki je že v 
OŠ slavila v krosu: »Takrat se je vse skupaj 
začelo, nadaljevalo pa na mariborski 2. gi-
mnaziji, kjer je učitelj telesne vzgoje Bojan 
Ogrinc hitro opazil moje veselje do teka in 
me prijavljal na vsa tekmovanja. Ker je bil 
obenem trener v klubu Štajerska Maribor, 
sem pristala še tam. Sledili so številni tek-
movalni uspehi, ki so jih opazili tudi v Lju-
bljani in me povabili v AD Kronos. Ponudili 
so mi vse bonitete, zato sem izziv sprejela.«
Za najstnico je tek na dolge razdalje dokaj 
netipičen. »Meni je všeč (smeh). Pripra-
vljam se tudi za maraton (42 km, op. a.), a 
me je sedaj izpit na fakulteti malo ustavil v 
tej nameri. Konec leta ali spomladi nasle-
dnje leto bi rada odtekla državni rekord v 

maratonu za mlajše članice, ki sedaj znaša 
3 ure in 33 minut. To je moj največji krat-
koročni cilj. Za to bo potrebno približno tri 
mesece treninga na različnih razdaljah – 7, 
10, 15 km z različnim tempom – en teden 
pred tekom bom počivala, pojedla veliko 
testenin, potem pa bomo videli,« je pove-
dala. Na vprašanje, kaj razmišlja med tek-
mo, je odgovorila: »Veliko stvari, saj je tek 
dolg (smeh): o šoli, o težavah, fantih, kole-
gicah … Veliko lahko pomagajo tudi navi-
jači ob progi. Sicer se med maratoni tekači 
vedno ukvarjamo s krizami; ta pri malem 
maratonu običajno nastopi med 13. in 18. 
km. Lahko dobiš kurjo polt, med klasične 
težave spada tudi pomanjkanje tekočine in 
elektrolitov. Ne preostane ti drugega, kot da 
tečeš do naslednje postaje in se okrepčaš.«
Kakšno je tvoje sodelovanje s trenerji? »V 
mojem primeru nikoli ni bilo intenzivno, saj 
najraje tečem sama – sedaj je to zjutraj, še 
pred obveznostmi na fakulteti. Pri trenerjih 

običajno poiščem nasvete glede prehrane 
pred tekmami in o poteku kakšnih specifič-
nih treningov, morda še o tehniki samega 
teka. Trenutno je moja trenerka v Ljubljani 
Bojana Vojska. Sicer sem imela ob koncu OŠ 
nekaj stikov s ptujskim trenerjem Alešem 
Bezjakom, o katerem lahko rečem le pozi-
tivne stvari,« je zaključila Aneli Cebek. Gle-
de na zagnanost bomo o njenih uspehih 
zagotovo še lahko poročali.

Jože Mohorič, 
Štajerski tednik

Foto: osebni arhiv

»Samo obujem copate
 in tečem ter uživam«

Aneli Cebek je na izboru za najšportnico občine Hajdina za leto 2014 osvojila 
2. mesto (1. je bila Maja Bedrač, 3. pa Nika Šlamberger). 19-letnica iz Slove-
nje vasi se ukvarja z atletiko, s tekom na daljše razdalje. Obenem je pridna 
študentka dentalne medicine in bo oktobra vpisana v 2. letnik. »Že prej sem 
razmišljala o medicini, ker pa sem se vedno dobro razumela s svojo zobozdrav-
nico, sem se na koncu odločila za to smer. Ni mi žal, saj smo vsi v skupini zelo 
povezani in si pomagamo med seboj,« je v uvodu povedala Aneli.

Aneli Cebek, športnica iz občine Hajdine

Slovenjevaščanka Aneli Cebek (desno) v tekaškem 
elementu

Aneli Cebek na najvišji stopnički po lanskem držav-
nem mladinskem prvenstvu v teku na 21 km

Največji uspehi:
 – naslov državne mladinske pr-

vakinje v malem maratonu na 
21 km (2014),

 – naslov državne mladinske pr-
vakinje v teku na 10 km (2014),

 – 2. mesto med mlajšimi člani-
cami v teku na 3000 in 5000 m 
(2015).
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Evgen je za Hajdinčana povedal: 
»Ideja o letošnjem kolesarskem podvi-
gu je padla že zgodaj spomladi. Kakor 
hitro so vremenski pogoji dopuščali, se 
je začelo prijetno nabiranje "kolesar-
ske" kondicije v okolici naše občine ter 
nato na območju celotnega Dravsko-
-Ptujskega polja, Haloz in Slovenskih 
goric. Cilj je postal jasen – Praga.
Skupaj s prijateljem Urbanom Ovča-
rom sva najprej določila pot do češke 
prestolnice, ki naju je vodila skozi pet 
držav (Slovenijo, Madžarsko, Avstrijo, 
Slovaško in Češko). To pot je bilo moč 
premagati v šestih dneh, kar pomeni 
skupnih 730 km v 37 urah vožnje. Ob 
dejstvu, da je vsak od naju bil nato-

vorjen še z 12 kg težko prtljago, lahko 
mirno povem, da je takšen izziv za re-
kreativnega kolesarja velik.
Sicer pa mi je potovanje s kolesom zelo 
blizu, saj sem že predlani s prijatelji 
prekolesaril do morja v Opatijo, lani v 
Beograd. Po uspešni vrnitvi domov je 
najlepše pomisliti na "kam naprej" po 
nov kolesarski doživljaj, saj na koncu 
nobena cesta ni več prestrma.«

Evgen, vse čestitke!
TM

Nika iz Madžarske z 
dvema odličjema

Nika je med šestimi mladinkami v ka-
tegoriji nad 70 kg po odličnih bojih in 
treh ipponih zasluženo zmagala. Za 
zlato medaljo je varovanka trenerja 
Vlada Čuša najprej premagala Buczo-
jevo, v polfinalu Labodicsovo in v fina-
lu še Nemethovo. 

Mlada tekmovalka JK Drava je bila pri-
javljena tudi v konkurenci članic do 
23. leta starosti. V kategoriji do 78 kg 
tokrat ni imela konkurence in je še en-
krat stopila na najvišjo stopničko. 

JM, Štajerski tednik

Pet mladih predstavnikov Judo kluba Drava je ob koncu 
avgusta nastopilo na močnem mednarodnem turnirju 
v Siklosu. Na Madžarskem so nastopili tekmovalci iz 41 
klubov iz Madžarske, Romunije, Bolgarije, Hrvaške, Srbi-
je, Češke, Avstrije, Slovaške in Slovenije. Med njimi se je 
odlično znašla Nika Šlamberger iz Slovenje vasi.

Nika Šlamberger je v kategoriji mladink zmagala v 
vseh treh dvobojih in osvojila 1. mesto.

Ekipa JK Drava Ptuj je na Madžarskem dosegla lep mednarodni uspeh.

Hajdošan Evgen s kolesom do Prage

Evgen Pulko je s prijateljem Urbanom v šestih dneh 
uspešno prikolesaril do Prage.
Foto: arhiv Pulko

Ko v svojem okolju izveš za tak športni podvig, kot je uspel Evgenu Pulku iz 
Hajdoš, potem si lahko ponosen, da v tvojem okolju živijo taki ljudje. Kolo je 
Evgenov redni spremljevalec in za njim so že zanimivi kolesarski podvigi, a ta 
zadnji – do Prage – najbolj izstopa.
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160 mladih gasilcev 
na taboru v Cirkulanah

Od 21. do 23. avgusta so središče občine Cirkulane zavzeli 
mladi gasilci OGZ Ptuj, ki so se družili na taboru gasilske 
mladine. Iz občine Hajdina so se tabora v Cirkulanah ude-
ležili le mladi gasilci iz PGD Hajdina z mentorji in njihove 
vtise smo že predstavili tudi v septembrski kroniki dogod-
kov na SIP TV.

Letošnji tabor je bil že enajsti zapovrstjo, organizacijo zanj 
pa so v veliki meri prevzeli člani PGD Cirkulane v sodelova-
nju s člani komisije za delo z mladino OGZ Ptuj. Na taboru 
so jih obiskali tudi predsednik in poveljnik OGZ Ptuj, Mar-
jan Meglič in Zvonko Glažar, ter regijski poveljnik Dušan 
Vižintin. Letošnjega tabora se je udeležilo 160 mladih ga-
silcev, zanje pa je skrbelo še 40 mentorjev in drugih sode-
lavcev, ki so zraven iz leta v leto. 
Janko Fišinger, vodja mladine OGZ Ptuj in vodja tabo-

ra, je po uspešnem zaključku strnil nekaj vtisov in dejal: 
»Tudi vreme nam je letos dobro služilo. Otroci so ob vseh 
aktivnostih v taboru preživeli tri nepozabne dneve, se veliko 
izobraževali na temo prve pomoči in požarne preventive. V 
Zavrču so z navdušenjem spremljali tekmo prve nogometne 
lige med ekipama NK Zavrč in NK Domžale, podali so se tudi 
po Mustrovi poti in se tam srečali s stripovskimi junaki Mikija 
Mustra, srečali so se z vinarji, radioamaterji, motokrosisti.

Mladi gasilci OGZ Ptuj so prvi večer tabora preživeli na tribuni NK Zavrč, še prej pa so v družbi dveh završkih nogometašev 
naredili spominsko fotografijo.



38

September 2015

Velja omeniti, da smo izvedli še izobra-
ževanje v pridobivanju veščin, kjer so se 
najmanjši pionirji usposabljali za pre-
ventivca, mladina ter pripravniki pa za 
bolničarja. Veseli smo bili tudi obiska 
gasilcev iz Markovcev, Stojncev, Zavr-
ča in s Ptuja, ki so nam prišli predstavit 
svojo razpoložljivo tehniko in znanje, ki 
ga potrebujejo ob intervencijah. Tabor 
smo zapustili brez nevšečnosti, brez 
poškodb, z udeleženci pa smo si ob slo-
vesu obljubili, da se spet srečamo priho-
dnje leto in nadaljujemo v taborniškem 
vzdušju.« 

Besedilo in foto: Tatjana Mohorko

Mladi gasilci iz Hajdoš letovali na morju

PGD Hajdoše je od 22. do 28. avgusta organiziralo letovanje gasilske mladine v Mladinskem zdravilišču in letovišču RK 
Slovenije Debeli rtič. Letovanja, ki ga je sofinancirala GZS, en del sredstev pa je poleg staršev prispevalo tudi gasilsko 
društvo Hajdoše, se je udeležilo 14 otrok v družbi mentorjev Nine Bedrač, Klavdije Paveo in Matica Bedrača.

Vtisi ob vrnitvi počitnikarjev s sloven-
ske Obale so bili enkratni, vsi po vrsti 
so razlagali o nepozabnih skupnih do-
živetjih in najrazličnejših aktivnostih, 
ki so jih kot ekipo združili za teden 
dni. V nekaj stavkih je težko predsta-
viti, kaj vse so počeli in doživeli, je po-
vedala mentorica Nina in dodala, da 
so letovanje dodobra izkoristili, uži-
vali na kopanju v morju in na bazenu, 
organizirali so nekaj krajših izletov, 
obiskali so slovenska obmorska me-
sta, lepo so jih sprejeli v Gasilski bri-
gadi Koper, tudi v kino so se odpravili 
in vse dni pridno raziskovali in zbirali 
vtise.

Taborniški utrinki iz Haloz, tudi z mladimi gasilci iz PGD Hajdina
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Tako pionirji kot mladinci smo ne-
prestano spremljali, kdaj utegnemo 
dobiti konkurenco. Pionirji so svoje 
tekmece lahko zelo hitro opazovali 
na tekmovalni progi vaje z vedrovko 
in prenosa vode. Kmalu so tudi oni 
opravili vajo in bili zadovoljni s prika-

zanim. Mladinci smo medtem opazili 
ekipo mladink, ki pa nam ni pomeni-
la tekmecev, saj tekmujejo v ženski 
kategoriji.
Tekmovanje se je bližalo h koncu in 
pričakovali smo razglasitev. Doma-
či pionirji so se veselili najslajše do-
mače zmage, drugi so bili pionirji iz 
Slovenje vasi, tretje mesto pa sta si 
delili obe ekipi pionirjev s Hajdine. 
Tekmovanja se je udeležila tudi eki-
pa pionirjev iz pobratenega gasilske-
ga društva Pernica in z malo smole 
dosegla 5. mesto. V kategoriji pionirk 
je sodelovala samo ena ekipa – PGD 
Spuhlja – in dosegla 1. mesto. Mla-
dinci smo osvojili prvo mesto, saj 
tekmecev v naši kategoriji ni bilo. 
Tudi mladinke iz Moškanjcev so bile 
v svoji kategoriji brez konkurence 
in so prav tako osvojile prvo mesto.

Te so v sliki in besedi že predstavili svojim staršem in vod-
stvu PGD Hajdoše.
Prvič se je namreč zgodilo, da so se v PGD Hajdoše odlo-
čili za letovanje gasilske mladine in bili presenečeni, da je 
ideja naletela na tako dober odziv otrok in staršev. Z leto-

vanjem so jim želeli vsaj za nekaj dni popestriti poletne 
počitnice, jih še bolj navdušiti za gasilstvo in mlade v čim 
večjem številu pritegniti v gasilske vrste.

TM
Foto: arhiv PGD Hajdoše

V Gerečji vasi tekmovali 
mladi gasilci

V nedeljo, 30. avgusta, je v Gerečji vasi potekalo 5. pionirsko in prvič tudi mla-
dinsko tekmovanje za pokal Gerečje vasi. Tekmovanja se je udeležilo osem 
ekip, začelo pa se je z dvigom tekmovalne zastave ob 9. uri. Mladinci smo se 
na domačo progo odpravili prvi, saj smo se želeli čim prej otresti treme. Vreme 
nam je bilo pisano na kožo, saj je bilo suho in toplo.
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Po končni razglasitvi in spustu tekmo-
valne zastave smo končali druženje 
in se odpravili vsak po svoje, saj smo 
na žalost ugotovili, da se šola zelo hi-
tro približuje. S tem tekmovanjem se 
je tekmovalni del sezone za pionirje 
Gerečje vasi zaključil, mladince pa nas 
čaka še zaključno tekmovanje v ligi 
podravske regije. 

Urška Kiselak

Utrinki z gasilskega tekmovanja v Gerečji vasi
Foto: TM

Tri hajdoške enote in tri zmage

V Škofji vasi pri Celju je v soboto, 12. septembra, potekalo zaključno člansko pokalno tekmovanje za pokal Gasilske 
zveze Slovenije za leto 2015, ki je hkrati štelo tudi za pokal memorialnega tekmovanja Toneta Sentočnika. Drugo leto 
zapored so bile vse tri ekipe PGD Hajdoše na najvišji stopnički.

Pokalna tekmovanja GZS so potekala od maja do sep-
tembra, eno od teh tudi v Hajdošah, za končni rezultat 
pa je štelo pet najboljših uvrstitev od sedmih pokalnih 
tekmovanj. Da je za tekmovalci naporna tekmovalna 
sezona in zaključno tekmovanje v Škofji vasi tudi krona 
tekmovalne sezone, je posebej poudaril poveljnik GZS 
Franci Petek, ob tem pa dodal, da je bilo v ligi prijavljenih 
48 enot in kar 19 enot se je udeležilo prav vseh pokalnih 

tekem. Naj bodo najboljše enote vzor vsem drugim, ki se 
trudijo na gasilskih tekmovanjih, je še poudaril Petek, ob 
tem pa izrazil zadovoljstvo, da je organizatorjem uspelo 
zadržati lanski nivo, tudi ko je beseda o praktičnih nagra-
dah za ekipe. Te so bile letos znova vabljive, a najbolj prav 
gotovo medalje in pokali, ki tekmovalcem ostajajo med 
dragocenimi spomini.
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NA ZMAGOVALNIH STOPNIČKAH
Pri članih A je slavila enota PGD Žažar 
pred enotama PGD Podgorci in PGD 
Hmeljčič, pri članicah A je zmagala 
enota članic PGD Hajdoše pred čla-
nicami PGD Žažar in PGD Starše, pri 
članih B so prav tako slavili hajdoški 
gasilci. Na 2. mesto se je uvrstila enota 
PGD Šmartno na Pohorju in na tretje 
enota PGD Topole. Na najvišji stopnič-
ki pa so stale tudi članice B PGD Haj-
doše, druge so bile gasilke PGD Nova 
Cerkev in tretje članice PGD Begunje 
na Gorenjskem.

Besedilo in foto: 
Tatjana Mohorko

ČESTITAMO ZMAGOVALCEM!
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NASVETI ZA VEČ ZDRAVJA: Krepitev imunskega sistema

Pravilno delovanje imunskega sistema je temelj 
zdravja. Naš organizem nenehno prihaja v stik z 
bakterijami, virusi, glivami in zajedavci; vdihujemo 
jih, uživamo jih s hrano in pijačo, ob poškodbah 
pa v naše telo vstopajo preko kože. Številni 
mikroorganizmi v sožitju z nami bivajo v ustih in 
dihalnih poteh, na koži, v črevesu in nožnici. 
Nekateri opravljajo koristne naloge, npr. bakterije 
v debelem črevesu, ki proizvajajo življenjsko 
pomemben vitamin K, ali pa laktobacili v nožnici, 
ki ustvarjajo kislo okolje, neugodno za razvoj 
škodljivih mikrobov. Le redko se zgodi, da človek ob 
stiku z mikroorganizmom zboli. Zboli takrat, ko je 
obrambna sposobnost našega telesa oslabljena, ko 
so mikrobi zelo številni ali močno patogeni.
Pri večini ljudi imunski sistem dobro opravlja 
svoje naloge, njegovega delovanja ne čutimo. 
Posledice njegove oslabelosti občutimo, kadar 
obležimo z vnetim grlom ali se ubadamo z drugimi 
bolezenskimi nevšečnostmi. Ker je močan imunski 
sistem temelj zdravja, moramo zanj skrbeti. Na 
krepitev vpliva več dejavnikov. Paziti moramo na 
pravilno prehrano, na dovolj gibanja in seveda, da 
živimo čim manj stresno. Ker je življenje samo po 
sebi takšno, se moramo toliko bolj potruditi na tistih 
področjih, na katere lahko vplivamo.

PREPARATI, KI POMAGAJO 
KREPITI IMUNSKI SISTEM
Betaglukani se lahko uporabljajo daljši čas, skozi 
vso sezono gripe in prehladov. Poskrbijo, da je naš 
imunski sistem v stanju pripravljenosti, da lahko 
hitro odgovori na vdor tujkov v telo. Pravimo, da 
deluje imunomodulatorno. Betaglukani spadajo 
v skupino neceluloznih naravnih polisaharidov, 
sestavljenih iz molekul glukoze. Celotna kemična 
sestava betaglukanov je zelo pomembna s stališča 
njihovih fizikalnih lastnosti (npr. vodotopnosti) in 
biološke vloge v telesu. Raziskovalci betaglukanov 
iz žit so ugotovili, da pomagajo pri uravnavanju 
holesterola, medtem ko je za betaglukane iz kvasovk 
dokazano, da podpirajo delovanje imunskega 
sistema. Priporočamo, da se jemljejo zjutraj na tešče 
z vitaminom C, da je izkoristek učinkovine večji. V 

mnogih preparatih, ki vsebujejo betaglukane, je ta 
vitamin že dodan.
Ameriški slamnik – o učinkovitosti zdravil iz 
njega nas najbolje prepričajo kakovostne klinične 
raziskave. Pri eni izmed njih so 559 zdravim 
prostovoljcem razdelili škatlice, v katerih so bile 
tablete z ameriškim slamnikom oz. tablete brez 
učinkovine (placebo). V zapečateni ovojnici je 
bilo napisano, katere tablete so v posamezni 
škatlici, vendar tega niso vedeli ne zdravniki ne 
prostovoljci. Prostovoljci so zdravilo začeli jemati ob 
prvih znakih prehlada. Zdravniki so na začetku in 
koncu zdravljenja ocenili prisotnost 12 bolezenskih 
znakov: izcejanje iz nosa, solzenje oči, vneto 
grlo, glavobol, vročina, kašelj ... Bolnikom, ki so 
jemali placebo, so se bolezenski znaki med obema 
pregledoma spontano izboljšali za 29 odstotkov, 
tablete z ameriškim slamnikom pa so bolezenske 
znake v povprečju ublažile za kar 63 odstotkov. Pri 
uporabi preparatov, ki vsebujejo ameriški slamnik, 
moramo biti pozorni, saj je uporaba le-teh omejena 
na največ dva meseca kontinuirane uporabe, ker se 
presnavlja preko jeter. 
Pripravki z vitamini in minerali – najpomembnejši 
med njimi so cink, selen, vitamini A, B-kompleks, 
C, E in D. Ti skrbijo za pravilno delovanje imunskega 
sistema in s tem tudi za izboljšanje odpornosti. 
Pripravke z vitamini in minerali lahko uživamo dlje 
časa. 
Matični mleček ali Gelee royale je posebna snov, 
ki jo iz krmilnih žlez izločajo čebele dojilje. Gre za 
gosto tekočino mlečno bele barve, ki ima značilen 
vonj in nekoliko pekoč kislo-sladek okus. Prve tri 
dni so z matičnim mlečkom hranjene vse ličinke 
v panju, po treh dneh pa še ličinka, iz katere se bo 
razvila matica. Matični mleček krepi življenjsko moč, 
spodbuja odpornost imunskega sistema, zavira 
procese staranja …
Kolostrum ali mlezivo je izloček mlečne žleze v 
prvih dneh po rojstvu sesalca. Je prva hrana, ki jo 
zaužije novorojenec. Priporoča se pri infekcijah 
dihal, okužbah s kvasovkami, depresiji, kronični 
utrujenosti, sindromu vzdraženega črevesja in 
kronični driski zaradi preobčutljivega črevesja ter 

še pri številnih drugih težavah. Tudi tega lahko 
uživamo dlje časa. 

POMEMBNA JE TUDI HRANA
Naše živčevje, imunski in presnovni sistem so 
povezani v nevro-endo-imunsko omrežje, ki nam 
pomaga pri prilagajanju zahtevam sodobnega 
sveta. Vsi trije sistemi so v veliki meri odvisni od 
hrane, ki jo uživamo. Aminokisline, esencialne 
maščobe, vitamini in minerali so nujno potrebni 
za proizvodnjo nevrotransmitorjev, hormonov in 
imunskih celic. 
Zato lahko delovanje telesa razdelimo na prejemanje 
in presnavljanje pravih hranilnih snovi. To je 
osnovni pogoj za zdravje – kroženje in presnavljanje 
hranilnih snovi po telesu ter njihovo razporejanje 
− in obenem najbolj zapleteno delovanje v telesu. 
Samo živa bitja se lahko nenehno obnavljamo in 
reorganiziramo ter se prilagajamo spremenljivemu 
okolju. Proces prilagajanja uravnava nevro-endo-
imunsko omrežje, ki je inteligentno in dela za celoto.
Paziti moramo, da je naša hrana raznolika, sveža 
(čim manj predelane hrane), da vsebuje zadostno 
količino vlaknin (razne kaše, izdelki iz polnozrnate 
moke, zelenjava, sadje ...). Naši obroki morajo biti 
manjši, jesti pa moramo petkrat na dan.
Naše zdravje temelji na prejemanju pravih molekul, 
njihovem vsrkavanju in presnavljanju ter pošiljanju 
v obtok, ki nato nevro-endo-imunsko omrežje oskrbi 
z aminokislinami, maščobami, vitamini in minerali. 
Ali povedano z drugimi besedami: naše zdravje 
temelji na gorivih, gradivih in sporočilnih orodjih, 
mi pa smo skrbnik telesa, tega visoko inteligentnega 
sistema. 

Metoda Meško Žitnik, mag. farm.
Lekarna pri Sv. Martinu

Zg. Hajdina 44a
2288 Hajdina

info@lekarna-martin.si
www.lekarna-martin.si

tel. 02 620 7887
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2. Alojz Kaisersberger, Gerečja vas 19, roj. 10. 8. 1959, umrl 6. 7. 2015. 
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V hvaležen spomin
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Zaključna faza elektrifikacije železniške 
proge Pragersko–Hodoš
Na odseku železniške proge med Pragerskim in Hodošem bodo 
do spomladi 2016 izvedena še zadnja dela, potrebna za elek-
trifikacijo 109 km dolge proge in s tem uvedbo elektro vleke. 
Elektrifikacija predstavlja nove pogoje v naravi, zato je spo-
štovanje varnostnih pravil v bližini proge nujno potrebno, saj 
lahko že samo približevanje oziroma dotik delov, ki so pod na-
petostjo, predstavlja veliko nevarnost v obliki hudih poškodb 
ali celo smrti. 

Na železniški povezavi Pragersko–Ormož–Hodoš se je promet do sedaj 
odvijal z dizelsko vleko. Pomembna sprememba, ki se izvaja v sklopu projek-
ta Pragersko–Hodoš, je med drugim tudi elektrifikacija celotne 109 km dol-
ge železniške proge, kar bo omogočilo uvedbo elek tro vleke na tem strateško 
pomembnem odseku slovenskega železniškega omrežja, ki je hkrati tudi del 
evropskega prometnega koridorja.  

Začenja se namestitev vodnikov nad progo, ki služijo napajanju električ-
nih lokomotiv, ter vklop napetosti. Izvedba bo potekala po fazah. V mese-
cu septembru se dela pričenjajo na odseku med Pragerskim in Ormožem,  

trajala pa bodo predvidoma do konca leta. Na preostalem delu proge, to je od Ormoža do 
Hodoša, pa bodo dela stekla predvidoma zgodaj spomladi 2016. 

Za napajanje lokomotiv bo proga elektrificirana z enosmernim sistemom 3000 V eno-
smerne napetosti. Gre za zelo visoko napetost, nenazadnje za človeka veliko nevarnost 
predstavlja že 50 V napetost. Izvedene rešitve so varne, vendar terjajo dosledno spoštovanje 
pravil, ki veljajo na območju železniških prog. 

Gibanje nepooblaščenim osebam po progi ali v bližini proge, razen kjer je to posebej dovoljeno 
(dostopi na perone in peroni), je smrtno nevarno in strogo prepovedano. Posebno nevarno je 
tudi nepooblaščeno plezanje na drogove voznega omrežja, saj poleg nevarnosti dotika delov 
pod napetostjo predstavlja tudi nevarnost padca z višine in poškodb zaradi padca.

Vožnja oziroma uporaba opreme, višje od 4,5 metra, kot so na primer dolgi kovinski 
predmeti (železne in aluminijaste letve ipd.), razna kmetijska oprema in stroji z veliko 
nakladalno višino, jambori čolnov in podobno, je v bližini elektrificirane železniške proge 
strogo prepovedana, saj lahko pride v stik z vodniki (žicami) 
in ostalimi elementi, ki so nameščeni na stebrih ob progi. 
To ima lahko za posledico hude poškodbe, tudi s smrtnim 
izidom, ali pa poškodbe na napravah, kar pomeni ustavitev 
železniškega prometa in velike stroške odprave posledic. V ta 
namen je pred in za progo, prečno preko ceste, na višini 4,5 
metra, nameščen tako imenovan višinski omejevalec, ki voz-
nika opozori na dovoljeno višino. 

Nepooblaščeno plezanje na drogove poleg nevarnosti dotika 
delov pod napetostjo predstavlja tudi nevarnost padca z višine.

Za napajanje lokomotiv se uporabljajo visoke 
napetosti, v tem primeru 3000 V, veliko nevarnost 
za človeka pa predstavlja že napetost 50 V.

Operacijo delno financira 
Evropska unija, in sicer 
iz Kohezijskega sklada. 
Operacija se izvaja v 
okviru Operativnega 
programa razvoja okoljske 
in prometne infrastrukture 
za obdobje 2007–2013 
razvojne prioritete: 
železniške infrastrukture 
KS; prednostne usmeritve 
železniške infrastrukture.
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Hajdinčani smo bili na Velikem koncertu 
Marije Ahačič Pollak v Tržiču

Ob svojem junijskem obisku na Hajdini, v družbi častne konzulke Kanade Aleše Kandus in kanadskih Slovencev, nas je 
Marija Ahačič Pollak povabila na svoj jubilejni – rekla je poslovilni – koncert v Tržiču.

Ko smo 7. julija 2015 ob televizorjih spremljali slovo od največjega virtuoza na-
rodno-zabavne glasbe doma in po svetu, Slavka Avsenika, smo bili v mislih pri-
sotni v množici žalujočih. Med potjo v Tržič, na koncert Marije Ahačič Pollak, ki 
je prva zapela njegovo legendarno pesem Tam, kjer murke cveto, pa smo se po 
obisku Brezij z iskrenim spoštovanjem ustavili ob njegovem grobu v Begunjah 
in počastili hvaležen spomin nanj.

Jubilantki sta članici Društva žena in deklet občine Hajdina, slikarka Cecilija 
Bernjak in Ida Janžel (stoji skrajno levo), izročili vsaka svoje delo. Idini šopki 
nageljnov so bili poleg Mariji Ahačič Pollak namenjeni tudi vsem Damam do-
mače glasbe. Pladenj pletarja Franca Žunkoviča s posvetilom in »avtogrami« 
vseh izletnikov pa bo z Marijo odpotoval v Kanado.
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Tržič in Toronto sta dve mesti, za kateri bije srce Marije Ahačič Pollak. V Torontu sta si z možem Petrom 
ustvarila družino in dom, v Tržiču pa so ostale Marijine korenine in del Ahačičeve družine, h kateri se vrača, 
in med domačimi obuja nepozabne spomine. V Torontu ima dom, Tržič pa je del njene domovine! V družbi 
našega rojaka Jana Vovka (stoji na levi strani spredaj) smo si ga ogledali tudi mi in ta sprehod ovekovečili 
pred znamenito Kurnikovo domačijo.

Dve veliki pevski prijateljici skupaj na odru – Stanka Kovačič (desno) se je v imenu Dam domače glasbe 
zahvalila Mariji Ahačič Pollak za 60-letno pevsko kariero in zaželela, da ne bi pretrgala nitk z njimi in bi še 
naprej prepevala v skupini ob obiskih v domovini.

Nepozaben, neponovljiv in ganljiv večer smo zaključili s skupinsko fotografijo z našima prijateljicama Marijo Ahačič Pollak in Stanko Kovačič. Ko bomo v prihodnje 
poslušali njune melodije, nam bo pri srcu še posebej lepo, saj se bomo spominjali trenutkov, ko smo v Dvorani tržiških olimpijcev v množici gostov tudi mi delili 
edinstveno dogajanje na odru, ki ga je težko opisati, moraš ga doživeti. Foto: arhiv Media Butik

Dragi Silva in Tatjana, spoštovani 
gostje iz Občine Hajdina in okolice 
Ptuja! 
Neizmerno sem bila počaščena, da ste 
prišli na moj koncert v Tržič. Upam, da ste 
se v mojem rojstnem mestu počutili tako, 
kot se jaz počutim pri vas. Doma.
Hvala za čudovite šopke, pladenj z 
Vašimi besedami zahvale in podpisi vseh 
udeležencev, pa seveda za moj portret, 
delo gospe Cecilije.
Naj Vam nitke teko, da vse prav je! Dragi 
gostje, na vaše zdravje!

Z lepimi spomini in prisrčnimi pozdravi 

Marija Ahačič Pollak

Draga Silva! 
V imenu Dam domače glasbe se 
zahvaljujem za lepe šopke, ki ste nam jih 
podarili in so jih naredile pridne roke Vaše 
gospe Ide. Lepo se je bilo srečati z Vami, a 
žal je bilo naše srečanje prekratko.

Prijazen pozdrav vsem skupaj!

Stanka Kovačič


